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For English:
VANAF 13 JAAR
65-plussers ook welkom!

De winnaars van de Sportverkiezingen poseren na a�oop van het Sportgala met de zilveren schaal die hoort bij hun prijs.
Vlnr: wethouder Maarten van der Greft (Sport), Fabian Veerhuis, Sander Snoek (die de prijs van zijn zus Tessa in ontvangst nam), 
Jamie Koster, Wesley Daudeij, Nina Mathijssen, burgemeester Maarten Divendal en presentator Patrick Lodiers. Voor hen:
links Joost van Roon en rechts Jan Nouwens.

De bekendmaking gebeurde tijdens 
een spetterend programma in een 
met sportliefhebbers gevuld Piet 
Mondriaangebouw in Abcoude. Het 
bekendmaken van de winnaars werd 
afgewisseld met dansoptredens van 
Dansstudio Sundance uit Abcoude, 
�lmpjes van de genomineerden en 
korte interviews. Het Sportgala werd 
op vlotte wijze gepresenteerd door 
Patrick Lodiers. De inwoner van 
Abcoude is bekend als presentator 
van de televisieprogramma’s

‘The Connection’ en van ‘De Lama’s’. 
Ook presenteerde hij jarenlang op 
NPO Radio 1 ‘De Nieuws BV’. 

Meer bewegen
Wethouder Maarten van der Greft 
(Sport) maakte aan het eind van de 
avond bekend wie de sportploeg
van het jaar is geworden en over-
handigde de winnaars de prijs.
“We hebben een heel mooi sportjaar 
achter de rug, als Nederland, maar 
zeker ook als De Ronde Venen. 

Verschillende sporters uit onze 
gemeente zijn nationaal of Europees 
kampioen geworden. Dat is niet 
alleen mooi om mee te maken, het 
inspireert veel inwoners om ook of 
meer te gaan sporten. Het is daarom 
goed sporters, maar ook vrijwilligers 
die bij verenigingen actief zijn, 
tijdens het Sportgala in het zonnetje 
te zetten en waardering uit te 
spreken voor wat ze doen. Onze 
gemeente heeft een hart voor sport, 
dat laten we onder andere zien 
tijdens het Sportgala.’’

Winnaars Sportman 
en Sportvrouw
Tijdens de avond stond de bekend-
making van de winnaars centraal.
De titel Sportman van het jaar werd 
toegekend aan de freestyle skiër 

De Ronde Venen - Tijdens een drukbezocht Sportgala zijn vrijdagavond 
24 januari de winnaars van de sportverkiezingen bekendgemaakt.
Jamie Koster is verkozen tot Sportman van het jaar 2024 en Tessa Snoek 
tot Sportvrouw. Wesley Daudeij kreeg de prijs van Sporttalent en
Nina Mathijssen de prijs van Sportvrijwilliger. Het tafeltennisteam van 
Veenland 1 is verkozen tot Sportploeg van het jaar en Jan Nouwens won 
de prijs in de categorie Sporter 55+.

Winnaars sportverkiezingen bekend-
gemaakt tijdens drukbezocht Sportgala

Jamie Koster. Jamie (18) is meer-
voudig Nederlands kampioen. Dit 
jaar nam hij deel aan verschillende 
wedstrijden in Europa en streed hij 
met freestyle skiërs uit andere landen 
om podiumplekken. In een aantal 
wedstrijden wist hij de concurrentie 
te verslaan en het podium te 
bereiken. Volgens het juryrapport 
zoekt Jamie altijd naar verbetering en 
perfectie, ‘daar kunnen veel sporters 
een voorbeeld aan nemen’, aldus de 
jury. De titel Sportvrouw werd in
de wacht gesleept door schaatsster 
Tessa Snoek. De Abcoudse kon niet 
bij de uitreiking aanwezig zijn in 
verband met het NK marathon-
schaatsen dat komende dagen op de 
Weissensee in Oostenrijk plaatsvindt. 
Zij bereidt zich daar nu voor op de 
wedstrijden. Schaatsster Tessa Snoek 
timmert al een paar jaar stevig aan 
de weg en heeft een indrukwekkend 
palmares. In 2024 won zij de
Alternatieve Elfstedentocht (200 km) 
op de Weissensee. Ook won zij het 
afgelopen seizoen het Grandprix-
natuurijsklassement.

Sporttalent, Sportvrijwilliger 
en Sportploeg
Wesley Daudeij, kanovaarder uit 
Vinkeveen, kreeg de prijs van Sport-
talent van het jaar. Wesley is jeugdlid 
bij kanovereniging De Ronde Venen. 
Hij roeide zich in 2024 bij de scouts in 
de kijker en werd door hen gevraagd 
zich aan te sluiten bij team Het Anker 
uit Ulft. Samen met dit team werd hij 
Nederlands Kampioen. Nina Mathijs-
sen uit Abcoude kreeg de prijs van 
Sportvrijwilliger van het jaar. Nina 
richtte in 2018 met haar man Atletiek 
Abcoude op met als doel kinderen 
van 4 tot 12 jaar te stimuleren om 
meer te bewegen. In zes jaar tijd 
groeide de vereniging uit van acht 
naar ruim 100 leden. Het mooiste 
moment van 2024 was de realisatie 
van een eigen atletiekbaan naast de 
velden van FC Abcoude. Nina was de 
drijvende kracht achter de realisatie 
van de baan. De prijs van Sportploeg 
van het jaar ging naar het tafeltennis-
team van Veenland 1. Joost van Roon 
en Fabian Veerhuis werden in 2024 

kampioen in hun klasse. Joost won 
15 van de 20 wedstrijden en Fabian 
won acht van de 20 wedstrijden.
Van de tien dubbels werd er slechts
1 verloren. Ze zijn de eerste tafel-
tennisclub uit De Ronde Venen die
in de hoofdklasse speelt, de hoogste 
klasse van afdeling Midden. 

Sporter 55+
Dit jaar werd voor de tweede keer
de prijs uitgereikt in de categorie 
Sporter 55+. Die gaat naar een 
inwoner die een bijzondere prestatie 
heeft geleverd of bij zijn of haar 
vereniging een inspiratiebron is.
De prijs werd uitgereikt door burge-
meester Maarten Divendal aan Jan 
Nouwens. Nouwens deed in de 
zomer in Engeland mee aan een 
trailrun van 438 km en 10.000 hoog-
temeters. Hij was één van de drie 
Nederlanders die aan de start stond, 
maar de enige Nederlander die de 
�nish bereikte. Om deze trailrun te 
overbruggen, moest Jan binnen 
zeven dagen �nishen. Dat lukte en
op dag 6 bereikte hij de eindstreep. 
Daarnaast nam hij deel aan verschil-
lende andere wedstrijden over lange 
afstanden (100, 113 en 171 mijl).

Mitchell de Zwart keert terug
bij zijn Jeugdliefde CSW 

Wilnis - Voetbalvereniging CSW uit Wilnis is verheugd met de komst van 
Mitchell de Zwart. De Zwart keert komend seizoen na 13 jaar terug in de 
A-selectie van CSW. De club waar het als kleine jongen allemaal begon. Mitchell 
heeft in het amateurvoetbal een mooie staat van dienst bij clubs als DOVO, 
Spakenburg en Stedoco. De linkspoot die de hele linker�ank kan bestrijken, 
maakte daar zijn naam als aanvallende back meer dan waar. Al langer is er 
ge�irt met de komst van Mitchell, maar nu valt alles op zijn plek. Een paar 
goede gesprekken met hoofdtrainer Je�rey Vlug en een gekocht huis in Wilnis 
maken de keuze van de terugkeer logisch, van afbouwen wil De Zwart nog niks 
weten. Zijn �tte en atletische lijf schreeuwen nog om selectievoetbal. Je�rey: 
“Ik ben ontzettend blij met de komst van Mitchell, dit is voor de club CSW en
de selectie een enorme boost.” Mitchell: “Na een paar goede gesprekken met 
de club ben ik blij weer terug te keren na 13 jaar. Voor mij is de cirkel nu rond! Mitchell de Zwart.  Foto is aangeleverd.
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De Nieuwe Meerbode is 
verkrijgbaar op de volgende 
ophaalpunten:

Aalsmeer
Kantoor Nieuw Meerbode
Visserstraat 10

Abcoude
Dienstencentrum de 
Angstelborgh
Dorpszicht 22
Fred Abcoude
Hoogstraat 32
PLUS
Amsterdamsestraatweg 38

Baambrugge
Buurtsuper Henks
Brugstraat 4
Dorpshuis de Vijf Bogen
Pr. Margrietstraat 10

Mijdrecht
Albert Heijn
Leicester 13
Bibliotheek Mijdrecht
Dr. van der Haarlaan 8

Boekhandel Mondria
De Lindeboom 11
Gemeentehuis
Croostadtlaan 111
Kantoor Nieuwe Meerbode
Midrethstraat 9
Primera
De Lindeboom 16
Shell
Mijdrechtse Zuwe 2D

Vinkeveen
Albert Heijn
Herenweg 71-73
Bibliotheek Vinkeveen
Herenweg 63
Boellaard De Groene Vakwinkel
Herenweg 257
Jumbo
Plevierenlaan 7

Waverveen
Fa. Ruizendaal & Zn
Poeldijk 2a

Wilnis
Jumbo
Molmlaan 2

Mijdrecht - Het was me avondje
wel op maandag 20 januari. De
klein slems, 4 schoppen en vier 
harten met overlagen en 3 sans
met ups waren niet van tafel.
De uitslag was: 1. Doky en Dook 
Meents 60,47%, 2. Nel en Hans
Leeuwerik 60,23% en 3. Marja Hart-
mann en Elly Degenaars 59,03%.
Eén spel trok de aandacht door
28 punten in een hand, en het
werd 6 sans door paar René de Jong. 
Verder was er nog 6 sans door paar 
Steenhuis, paren Van Diemen en 
Bruggeman deden 6 harten met
1 up en tenslotte maakte paar Kenter 
6 ruiten.

Donderdag 23 januari ging er veel 
gedoubleerd down, maar waren er 
ook enige klein slems gesignaleerd. 
De uitslag in de A-lijn: 1. Elisabeth en 
Nan van den Berg 64,97%, 2. Jan van 
den Brand en Wytze de Vries 62,71% 
en 3. Truus Groot en Agnes Kroes 
56,96%. Paar Baas deed het beste 
bod en haalde 6 sans met 1 up, paar 
Schreurs deed het goed met 3 sans 
en 3 ups en paar Verrips maakte
3 sans gedoubleerd.
In de B-lijn: 1. Gerda van Duren en 
Ineke Siegers 67,08%, 2. Jan en Joke 
Groeneveld 62,50% en 3. Geri Stap-
pers en Annemarie Pierrot 57,92%.
In twee verschillende spellen werd
6 schoppen met 1 up gespeeld door 
paar Wortel en paar Groeneveld.
Paar Groenveld wist ook nog 3 sans 
met 1 up te maken.

Uitslagen 
Bridgevereniging 
Mijdrecht

Loop binnen in Bibliotheek Mijdrecht.  Foto is aangeleverd.

Hollands meezingen in De Willisstee was een groot succes.  Foto is aangeleverd.

Foto:  VLN Nieuws.

Mijdrecht - Bij Senior Mijdrecht 
kunnen belangstellenden wekelijks 
gratis terecht voor vragen over het 
gebruik van hun computer, tablet, 
smartphone of e-reader. Denk 
bijvoorbeeld aan hulp bij het
installeren van apps of het maken 
van een reservekopie op de smart-
phone. Loop zonder afspraak binnen 

tijdens het digitaal vragenuur. De 
vrijwilligers van SeniorWeb Mijdrecht 
zitten klaar op maandag van 13.00 
tot 15.00 uur en op woensdag van 
14.00 tot 15.00 uur in Bibliotheek 
Mijdrecht, Dr. J. van der Haarlaan 8. 

Meer informatie:
seniorwebmijdrecht@outlook.com.

Gratis digitaal vragenuur
in Bibliotheek Mijdrecht

Wilnis - Donderdag 23 januari 
hebben veel senioren genoten van 
een Hollandse meezingochtend,
die door Stichting Venen Muzikaal
in samenwerking met Reijm Horeca 
georganiseerd was.
Bij binnenkomst was De Willisstee
al helemaal in de Hollandse sfeer 
gebracht en werden de gasten door 
de Boerinnekes ontvangen. De 
ochtend begon met liederen als 
‘Cheerio Holland’, ‘Ik hou van Holland’, 
waarna nog meerdere bekende 
nummers als ‘Drink, drink broedertje 
drink’ en ‘Zie de boerinnekes met de 

rokjes zwaaien’ uit volle borst werden 
meegezongen. De eerste helft werd 
afgesloten met ‘Koppie ko�e’, 
waarbij de Boerinnekes met de 
ko�emolen rondgingen. In de pauze 
werd iedereen getrakteerd op een 
echte Hollandse stroopwafel voor bij 
de ko�e. Na de pauze werd er nog 
een half uurtje gezongen en werd 
het muzikale gedeelte afgesloten 
met ‘Het kleine café aan de haven’.
Na het zingen kon iedereen nog 
gaan genieten van een kop erwten-
soep met roggebrood en spek, wat 
door Reijm Horeca was verzorgd.

Hollands meezingen
in De Willisstee groot succes

Denk jij wel eens na over hoe vaak je ademhaalt? Gemiddeld ademen we 
maar liefst 23.000 keer per dag. Ademhalen lijkt vanzelfsprekend, maar 
wist je dat de manier waarop je ademhaalt invloed heeft op je gezond-
heid? Het juiste ademritme kan stress verminderen, je energieniveau
verbeteren en zelfs je bloeddruk verlagen. Kortom: een gezonde adem-
haling is veel waard. En als je, net als ik op dit moment, last hebt van een 
verkoudheid en je neus verstopt zit, ben je ineens extra bewust van hoe 
belangrijk goede ademhaling is. Een volle en gevoelige neus maakt maar 
weer duidelijk hoeveel verschil die schone luchtwegen maken.

Waarom ademhaling zo belangrijk is
Ademhalen voorziet je lichaam van zuurstof en voert afvalsto�en zoals 
koolzuurgas af. Bij iedere ademhaling zijn spieren betrokken zoals je
middenrif en tussenribspieren. Je hersenstam regelt dit proces en past de 
ademhaling aan bij jouw activiteiten, bijvoorbeeld als je wandelt of sport. 
Maar niet alleen de frequentie is van belang – hoe je ademhaalt, maakt 
ook het verschil.

Mond of neus?
Wanneer je door je mond ademt, adem je meestal ook hoog in de borst. 
Dit activeert het sympatische zenuwstelsel, het zenuwstelsel dat zorgt
dat je in actie kan komen. Adem je in door je neus, dan gebeurt er iets
bijzonders. De lucht wordt verwarmd, ge�lterd en bevochtigd voordat
het je longen bereikt. Bovendien helpt je neus bij het aanmaken van
stikstofmonoxide, wat zorgt voor een betere zuurstofopname door je
lichaam. Dit alles helpt je hartslag te verlagen en ontspanning te bevor-
deren. Mondademhaling daarentegen zorgt vaak voor een oppervlakkige 
ademhaling, wat je energielevel en stressniveau kan beïnvloeden. Aan jou 
om misschien eens te onderzoeken welke ademhaling het best bij je past.

Doe de test
Benieuwd hoe gezond jouw ademhaling is? Tel eens hoe vaak je ademt in 
een minuut. Eén in- en uitademing telt als één cyclus. Een gezond aantal 
ligt tussen de 6 en 12 ademhalingen per minuut. Ik ben benieuwd waar
jij op uitkomt.
Bij Mindful Walk
– een combinatie
van wandelen, 
mindfulness en 
ademhalings-
technieken –
oefenen we met
de neusadem-
haling; een basale,
niet diepe adem-
haling. Aandacht 
voor goed adem-
halen met sporten en tijdens het werk en privé is van belang voor een
uitgebalanceerd en gezond leven.
Ivonne Pappot, Mindful Walk instructeur.

Interesse in Mindful Walk? Kom dan naar de
Mindful Walk-workshop ‘Heartfulness’ op vrijdag-
morgen 7 februari of doe mee met de cursus van 
drie keer ruim 1,5 uur met start zaterdag 22 maart. 
Meer informatie en aanmelding:  https://�x13.nl.

WANDELEN WERKT

De kracht van ademhaling

Mijdrecht - Op de Prinses Margriet-
laan in Mijdrecht is in de nacht van 
zondag op maandag een brand 
uitgebroken in een woning.
De woning zat in een portiek�at.
In het trappenhuis was sprake van 
rookontwikkeling. Hierdoor moesten 

enkele bewoners hun huis 
ontvluchten en in de regen op
straat wachten. De brandweer
had het vuur snel onder controle.
De exacte oorzaak van de brand is 
nog onduidelijk. Hier wordt onder-
zoek naar gedaan.

%rand in ɢortiek˫at
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De Ronde Venen - De hoop op
een directe tramverbinding tussen 
De Ronde Venen en Amsterdam is 
voorlopig vervlogen. Het college van 
Burgemeester en Wethouders van
De Ronde Venen maakte bekend dat 
de tram niet wordt doorgetrokken 
naar de gemeente. Dit besluit,
vastgelegd in een brief aan de 
gemeenteraad, heeft tot verbazing 
geleid bij diverse politici, die vraag-
tekens zetten bij de kwaliteit van
het onderliggende onderzoek.
Hoewel het idee van een tram
naar Amsterdam veel inwoners 
aanspreekt – van forenzen tot zieken-
huisbezoekers en liefhebbers van het 
Amsterdamse uitgaansleven – 

concludeert het college dat een 
uitbreiding niet haalbaar is. Maar
hoe goed onderbouwd is dit besluit? 
Commissielid Rody van der Pouw-
Kraan (CDA) en raadslid Simone 
Borgstede (Lokaal en Fair De Ronde 
Venen) zijn sceptisch. Zij plaatsen 
kanttekeningen bij het ontbreken 
van een tracéonderzoek en het 
aannemen van onbewezen uitgangs-
punten, zoals een verwachte afname 
in OV-gebruik.

“Een tram naar Amsterdam is natuur-
lijk een droombeeld voor iedere 
reiziger, maar we moeten realistisch 
en zuinig omgaan met belasting-
geld,” aldus Van der Pouw-Kraan. 

Foto: Gemeente De Ronde Venen.

Groepsfoto van de Buurtsafari.  Foto is aangeleverd.
De verdwenen bijbel is nog steeds zoek.  Foto is aangeleverd.

Het bankje is inmiddels hersteld.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - “Hoe ziet jouw 
ideale speeltuin eruit?” Die vraag 
werd gesteld tijdens de Buurtsafari 
waar kinderen van De Fontein en 
De Windroos én kinderburgemeester 
Myrthe aan mee deden. Samen met 
medewerkers van de gemeente en 
de Buitenspeelcoalitie gingen zij
op pad om te vertellen waar buiten-
spelen wel óf niet leuk is. Belangrijke 
informatie, omdat het speelbeleid dit 
jaar vernieuwd en vastgesteld wordt. 
Het project De Buitenkans is daar 
onderdeel van.

Buitenspeelmogelijkheden
De Buitenspeelcoalitie helpt 
gemeenten om buitenspeelmogelijk-
heden te verbeteren en meer 
kinderen tussen de 4 en 12 jaar aan 
het buitenspelen te krijgen. Met het 
project Buitenkans is voor de wijk 
Proostdijland in Mijdrecht gekozen 
omdat kansen voor verbetering hier 
het grootst zijn.

Op buurtsafari met buurtkinderen
Kinderburgemeester Myrthe en een 
aantal kinderen van basisscholen De 

Buurtkinderen op buurtsafari 
om speelplekken te verbeteren

Fontein en de Windroos uit Mijdrecht 
zijn op buurtsafari geweest. Onder 
begeleiding van medewerkers van 
de gemeente en de Buitenspeel-
coalitie maakten zij eerst een
tekening om te laten zien hoe een 
speeltuin er in hun wildste dromen 
uitziet. Daarna startte de safaritocht 
door de buurt van de scholen in 
Proostdijland Noord. Van speelplaats 
naar speelplaats vertelden zij wat er 
wel en niet leuk is aan deze plekken. 
Uiteraard werden bestaande speel-
toestellen wel even uitgeprobeerd. 
Even lekker rennen, klimmen, rond-
draaien en zoals door één van de 
kinderen gezegd: “Je weer even
1 seconde jong voelen.”

Vervolg van de Buitenkans
De Buurtsafari is geslaagd! De
informatie is verwerkt, er volgt een 
enquête in de wijk zodat ook ouders, 
opa’s, oma’s en andere volwassenen 
mee kunnen denken. Daarna wordt 
samen met de buurt een speelplan 
opgesteld. Dit plan wordt dit jaar 
gerealiseerd.

Deze aanpak wordt vastgelegd
in het nieuwe speelbeleid van de 
gemeente, wat dit jaar wordt vast-
gesteld door de gemeenteraad.
Zo kan een beleid gevoerd worden 
wat zich kan aanpassen aan de 
verschillende wensen in de
verschillende wijken.

“Nee is ook een antwoord, maar 
alleen als dit goed onderbouwd is. 
De kwaliteit van het onderzoek moet 
voldoende zijn om te vertrouwen op 
de gemaakte afwegingen, en daar 
lijkt het nu aan te schorten.”

Uit de auto
Wethouder Anja Vijselaar (Mobiliteit, 
VVD), benadrukt sinds haar aan-
treden in juni 2022 het belang
van duurzame mobiliteit volgens
het STOMP-principe, dat wandelen, 
�etsen en OV prioriteert boven het 
gebruik van privé-auto’s. Toch rijmt 
dit volgens de politici slecht met de 
huidige stand van zaken én conclu-
sies van de brief. Simone Borgstede 
stelt: “Als we écht mensen uit de auto 
willen krijgen, moeten we zorgen 
voor snelle, toegankelijke en aantrek-
kelijke OV-verbindingen. Het vervoer 
tussen huis en de bushalte kan prima 
worden afgedekt met SyntusFlex, 
maar dan moet het college daar wel 
écht werk van maken en deze dienst-
verlening serieus verbeteren. Dat
lukt hen tot op heden echt nog 
onvoldoende.” 

De gemeenteraad verwacht medio 
februari antwoorden op de gestelde 
vragen. Tot die tijd blijft de droom 
van een tram naar Amsterdam voor 
inwoners van De Ronde Venen in
de wacht staan.

CDA en LEF stellen vragen over doortrekken
van de Amsteltram naar Mijdrecht

De Ronde Venen - In het drie-
bandentoernooi van Biljartclub De 
Merel - Cafè Biljart de Merel 2025 zijn 
de eerste kwart �nalisten bekend.

Plaatsingen
In het afgelopen weekend speelden 
Richard van Kolck, Bob van Kolck, 

Roos Aarsman en Donny Beets zich 
naar de kwart�nale op zaterdag
22, 29 en zondag 23 en 30 maart.
Wel kunnen nog enkele spelers
zich plaatsen op de volgende data: 
zaterdag 15 en 22 februari, zondag 
16 en 23 februari, zaterdag 1 en
15 maart en zondag 2 en 16 maart.

Richard van Kolck en Roos Aarsman naar
biljart kwartfinale driebandentoernooi

Het Open Ronde Venen Libre
Toernooi zal tussendoor op vrijdag
7, zaterdag 8 en zondag 9 maart 
gespeeld worden. Opgeven kan via 
Café Biljart De Merel, Arkenpark Mur 
43, Vinkeveen. Tel. 0297 - 263 562
en 06 - 4794 4950 / 06 - 4794 4949.
E-mail: demereldorus3@gmail.com.

Wilnis - Na de kerstvakantie viel het 
de leerkrachten en leerlingen van
de Julianaschool in Wilnis op dat de 
stalen bijbel van de voorgevel was 
verdwenen. De bijbel prijkt al jaren 
aan de voorgevel van de school. De 
school vindt het betreurenswaardig 
en hoopt dat de bijbel teruggevonden 
wordt. Naast dat de bijbel verwijderd 
is van de voorgevel, is ook het bankje 
op het pleintje voor de school hard-
handig kapotgemaakt. De gemeente 

is meteen in actie gekomen, waardoor 
het bankje snel hersteld is, maar de 
bijbel is nog niet teruggevonden.
Het wordt zeer gewaardeerd als deze 
weer wordt teruggebracht. De school 
heeft aangifte gedaan bij de politie. 
Mochten inwoners van Wilnis of
voorbijgangers iets gezien of gehoord 
hebben over de verdwenen bijbel, 
wordt hen vriendelijk verzocht om 
hierover contact op te nemen met
de school of de politie.

Julianaschool op zoek
naar verdwenen bijbel

De Ronde Venen - De Ronde Veense 
VVD verzet zich tegen windturbines 
in Gemeente De Ronde Venen.
Zij zijn daarom blij dat de provincie 
Utrecht heeft besloten geen wind-
turbines in De Ronde Venen te 
plaatsen.
Het zoekgebied ten westen van 
Baambrugge De Ronde Venen is 
afgewezen als locatie voor wind-
turbines. “De inzet van veel inwoners 
en organisaties is hier belangrijk 
geweest. Wij blijven ons samen met 
hen inzetten tegen windturbines in 
en rondom De Ronde Venen”, aldus 
VVD fractievoorzitter Bart Richter.
Ook al komen er geen windturbines 
in De Ronde Venen is de Ronde 
Veense VVD niet tevreden met wind-
turbines zo dicht op onze gemeente-
grens. “Wij zijn tegen windturbines. 

Niet alleen in onze gemeente,
maar ook langs de grenzen van
onze gemeente. Wij zijn daarom 
tegen de plannen voor windturbines 
in Stichtse Vecht”, aldus VVD raadslid 
Timo Brockho�.
Gemeente De Ronde Venen zet zich 
wel in om duurzame stroom op te 
wekken. Dit doet de gemeente door-
middel van zon-op-grote-daken en 
zonnevelden. De VVD staat achter 
deze keuze. Zij geven aan wel verant-
woordelijkheid te nemen voor duur-
zame opwek, maar dan zonder wind-
turbines. De provincie heeft ver-
trouwen dat Gemeente De Ronde 
Venen het doel voor de opwek van 
duurzame stroom door middel van 
zon-op-grote-daken en zonnevelden 
in gemeente De Ronde Venen kan 
halen.

VVD DRV blij met besluit om 
geen windturbines te plaatsen

De Hoef - Zaterdag 1 februari wordt 
tijdens het maandelijkse Repair Café 
in buurthuis Springbok, Oostzijde 51, 
van 10.00 tot 12.00 uur in De Hoef 
een kledingruil georganiseerd.
Breng kinderen-, dames- of heren-
kleding mee die nog in goede staat
is of kies iets leuks uit om mee naar 
huis te nemen. Beter voor de wereld 
en je portemonnee.

Repair Café De Hoef is maandelijks 
op zaterdagochtend. Dus werk je 
door de weeks, dan kan je ook in
het weekend ergens terecht met
je kapotte spullen. Ook kunnen
ze je helpen bij het herstellen
van je kleding.

De volgende data na komende 
zaterdag zijn 1 maart en 5 april.

Kledingruil in De Hoef
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Vinkeveen - Het grote watergebied
in de gemeente is ontstaan door het 
uitbaggeren van veen. Enkele 
honderden jaren lang is het gedroogde 
veen verkocht als turf. Vooral in 
Amsterdam is het gebruikt als brand-
stof. De tijd van grootschalige turfwin-
ning is allang voorbij. Overgebleven 
zijn de legakkers. Dat zijn de smalle 
stroken grond, waarop vroeger het 
opgebaggerde veen werd gedroogd.

Diep zuigen
Na de turfwinning volgde de zand-
winning. Eerst voor de aanleg van de 
A2, vanaf zo’n 60 jaar geleden vooral 
voor het bouwrijp maken van de
Bijlmermeer. De provincie Utrecht 
verleende toestemming om tot
35 meter diep te zand te zuigen.
Om de woningbouw in Amsterdam 
verder uit te breiden mocht later zelfs 
tot 50 meter diep zand uit de plassen 
worden gehaald. Zo kwam Amsterdam 
aan tientallen miljoenen kubieke 
meters ‘ophoogzand’.

Toezicht en handhaving
Als veiligheidsborging is destijds in
de Noordplas een ring van twaalf
zandeilanden opgespoten en afgedekt
met een veen- en kleilaag, die beplant 
werd. Deze opgespoten, langgerekte 
eilanden moeten de golfslag beperken 
om oude legakkers te beschermen 
tegen afkalving.
Beschoeiing van de legakkers zou 
daaraan eveneens bijdragen. Zo is
de basis gelegd voor een toekomst-
bestendig watergebied met belang-
rijke functies voor recreatie en natuur. 
Inmiddels is door het nalaten van juist 
toezicht en passende handhaving een 
enorm hoofdpijndossier van illegale 
bebouwing op legakkers ontstaan.

Algemeen belang
Sinds 2015 is de gemeente bezig
met de voorbereidingen van een 
nieuw bestemmingsplan voor de 
Vinkeveense Plassen. Deze maand
zijn twee inspraakavonden over dat 
onderwerp georganiseerd.
Tijdens deze bijeenkomsten werden 
algemene en vooral persoonlijke 
belangen onder de aandacht van
de gemeenteraad gebracht. Daarbij 
passeerden een reeks van bijzonder-
heden. Zo kwam tijdens de inspraak 
namens ‘De Groene Venen’, ‘de Vecht-
plassencommissie’ en ‘de Natuur-
vrienden’ het algemene belang van 
goede ruimte ordening duidelijk naar 
voren.

Commercie gaat voor
“De Groene Venen is blij dat we in de 
eindfase zijn aangekomen. Wij zijn niet 
tegen recreatie en begrijpen dat om de 
legakkers te behouden exploitatie tot 
op zekere hoogte nodig is. Er moeten, 
in strijd met het verstedelijkings-
verbod, zo’n 1.800 illegale recreatie-
woningen gelegaliseerd worden.
In zo’n complex proces moeten álle 
belanghebbenden water bij de wijn 
doen. De vraag is alleen: Wie doet er
nu eigenlijk water bij de wijn? Niet de 
eigenaren van legakkers en de onder-
nemers die mogen bouwen en extra 
ruimte krijgen voor hun commerciële 
doeleinden. Maar wél de natuur, en de 
‘gewone’ dagrecreanten en inwoners 
die geen legakker of boot hebben.”

Natuur zelf geen stem
“Dit is hét moment om ook verant-
woordelijkheid te nemen voor de 
natuur, die zo kwetsbaar en belangrijk 
is voor ons allemaal. De natuur heeft 
zelf geen stem.” Als belangrijke wensen 

Wie kent de
Vinkeveense plassen niet?

zijn uitdrukkelijk genoemd: geen 
nieuwe beperking van de openbare 
toegankelijkheid van de plassen, een 
adequaat handhavingsplan en 
passende budgetten voor alle 
opgaven.

“Wij zullen ons genoodzaakt zien om 
tegen uw besluit, als het ongewijzigd 
wordt vastgesteld, in beroep te gaan.” 
Uit andere inspraakreacties bleek ook 
zorg over het voorliggende ontwerp. 

Aannames van eigenaren
Zo wil de Vereniging van Eigenaren 
‘Park Waeterrijck’ dat de gemeente 
eindelijk duidelijkheid geeft over in te 
nemen standpunten. “Achter Waeter-
rijck ligt een kavel van 37.500 vierkante 
meter en die kavel staat te boek als 
weiland.” Aan de eigenaar is destijds 
recht van overpad verstrekt om zijn 
weiland te kunnen bereiken. “Voor uw 
beeldvorming: een auto en een �etser 
kunnen elkaar daar niet passeren.
In het nu voorliggende plan zal de 
bestemming van de gronden worden 
omgezet in recreatie. De huidige 
oppervlakte is inmiddels gesplitst in
29 percelen. De huidige eigenaren van 
die percelen nemen aan dat ze in de 
nabije toekomst ook gebruik kunnen 
maken van de eerdergenoemde 
overwegrechten.”

Bewust geen handhaving
“Op de kavel achter ‘Waeterrijck’ is 
medio 2008 een verhard pad aange-
legd, waar toen geen vergunning voor 
was. De gemeente heeft destijds na 
een procedure besloten dat die weg 
werd gedoogd maar verder niet meer 
onderhouden mocht worden. De Raad 
van State heeft die beslissing van de 
gemeente bekrachtigd. Maar medio 
2020 is de weg toch verbreed en nog 
eens verlengd: vier meter breed en
500 meter lang inclusief vele parkeer-
plaatsen. Alles bij elkaar is dat bijna 
grofweg 2,5 vierkante kilometer verhar-

ding. Toch blijft het eerdergenoemde, 
niet vergunde pad liggen en creëert de 
gemeente in dit bestemmingsplan een 
situatie waarin de verkeerbewegingen 
wel fors toenemen.”
Volgens de inspreker laat de gemeente 
na om te handhaven. “Maar de verkeers-
bewegingen die nu op handen zijn, 
staan garant voor sociale onrust, onvei-
lige situaties en overlast en het gebruik 
van een strekakker als parkeerplaats. 
De VvE is van mening dat de gemeente 
in het plan kan opnemen dat deze 
strekakker, zoals in nagenoeg heel 
Vinkeveen, slechts bereikbaar mag
zijn over het water.”

Na 40 jaar wegbestemd
Eén van andere belanghebbenden
liet zich vertegenwoordigen door
een advocaat. Die vroeg om de onder-
bouwing waarom een bestaande
recreatie-ark naast een eigen legakker 
niet langer ruimtelijk zou passen. “Deze 
ark is al gedurende zo’n 40 jaar op deze 
locatie in het water aanwezig.” De
advocaat stelt dat de gemeente met 
een reactie van drie zinnen geen recht 
doet aan de lang bestaande situatie.
De gemeente reageerde namelijk met: 
“In het plassengebied zijn alle 
vergunde arken opgenomen op de 
verbeelding. Er komen geen arken 
meer bij in het gebied. Alle niet legale 
(bestaande) arken in het gebied zullen 
verwijderd moeten worden.”
De advocaat: “Deze summiere reactie 
doet geen recht aan de zienswijze en 
positie van mijn cliënt. Er is niet
gemotiveerd waarom uitsluitend 
vergunde arken zijn opgenomen in
het bestemmingsplan. Het vaststellen 
van een bestemmingsplan is bij uitstek 
het moment om een afweging te 
maken over het al dan niet positief 
bestemmen van bestaande situaties.”

Goed ruimtelijk inpasbaar
De advocaat: “Daarbij gaat het er niet 
om of iets al dan niet vergund is, maar 

om de vraag of iets ruimtelijk 
aanvaardbaar kan worden geacht.
De enkele stelling dat er geen arken 
meer bijkomen in het gebied heeft 
niet als een dergelijke afweging te 
gelden. Bovendien komt er ook geen 
ark bij, immers de ark is reeds 40 jaar 
op deze locatie aanwezig. Hiertoe is 
eerder ook door het Recreatieschap 
Vinkeveense Plassen een onthe�ng 
voor de ligplaats voor verleend.
In het geval de ark niet inpasbaar zou 
worden geacht, dan had op zijn minst 
mogen worden verwacht dat daar 
handhavend tegen zou worden
opgetreden. Feit is echter dat dit niet 
is gedaan en dat is ook logisch: de ark 
is namelijk goed ruimtelijk inpasbaar.”

Voldaan aan hoofddoel
Ook gaf de advocaat aan: “De ark 
wordt gebruikt om te recreëren, 
hetgeen passend is vanwege het 
gegeven dat het plassengebied een 
recreatiegebied betreft. Het aantal 
kavels of arken neemt niet toe,
dus van enige aantasting kan geen
sprake zijn. Door het behoud van de 
bestaande situatie wordt juist gewaar-
borgd dat de legakker onderhouden 
blijft. Hierdoor wordt ook voldaan aan 
het hoofddoel van het bestemmings-
plan, te weten het behoud van de 
legakkerstructuur.
Voorts geldt dat op alle legakkers
in het verlengde van de legakker 
verblijfsrecreatie in de vorm van 
woningen is toegestaan, behalve op 
de legakker van mijn cliënt. Er is geen 
goede rechtvaardiging voor het niet 
toestaan van de bestaande ark, terwijl 
op alle omliggende legakkers bebou-
wing ten behoeve van recreatie is 
toegestaan. Als de ark al niet zou 
worden toegestaan, dan dient op zijn 
minst bebouwing toe worden gelaten.”
Daarbij wees de advocaat er ook
�jntjes op dat de betre�ende
recreatie-ark al 40 jaar op het riool
is aangesloten.

De Ronde Venen - Georganiseerde, 
ondermijnende misdaad vindt overal 
plaats, maar toch is niet altijd meteen 
duidelijk dat er iets gaande is. Vaak
is er bij inwoners wel een gevoel dat
er iets niet klopt en is dat een goede 

aanwijzing dat het niet pluis is. Vreemd 
dat geblindeerde bestelbusjes, zonder 
bedrijfsnaam, ’s avonds af en aan 
rijden bij een garagebox. Vreemd dat 
iemand ineens buitensporig veel dure 
spullen heeft of dat er een winkel is die 

onmogelijk zou kunnen bestaan
met zo weinig klanten. 
Als politie onderzoek doet en crimi-
naliteit vaststelt, noemen inwoners 
achteraf vaak de signalen die bij hen 
vraagtekens opriepen: er waren activi-
teiten op rare tijdstippen, er werden 
vreemde materialen uitgeladen, dure 
auto’s reden af en aan, er hing een 
vreemde chemische geur. “Het is 
belangrijk dat mensen die signalen 
herkennen en weten wat ze kunnen 
doen’’, zegt burgemeester Maarten 
Divendal.

Meldingen van oplettende inwoners
Het afgelopen jaar werden verschil-
lende successen geboekt in de strijd 
tegen criminaliteit in De Ronde Venen 
nadat oplettende inwoners melding 
hadden gedaan. In totaal kwamen via 
Meld Misdaad Anoniem (0800 - 7000) 

zo’n 30 meldingen binnen over De 
Ronde Venen en werd naar aanleiding 
hiervan een groot drugslaboratorium 
opgerold, een dealer aangehouden
die handelde vanuit een auto en vele 
tientallen kilo’s vuurwerk in beslag 
genomen.
Burgemeester Divendal: “Dat zijn 
mooie voorbeelden waarbij met
hulp van inwoners criminaliteit is 
aangepakt. Criminaliteit vindt plaats 
onder onze neus, maar we herkennen 
het niet altijd meteen. Het maakt het 
vinden en oppakken van criminaliteit 
niet eenvoudig en vraagt om veel 
ogen en oren. Medewerking van
inwoners is dan ook heel belangrijk.
De politie zal altijd zorgvuldig met 
meldingen omgaan. Dat is in het 
belang van de inwoners die deze 
signalen afgeven, maar ook om te 
voorkomen dat mensen onterecht 
beschuldigd worden.’’

Houd misdaad uit je buurt
De rijksoverheid is een campagne 
begonnen om signalen die kunnen 

duiden op criminaliteit en waarop 
mensen kunnen letten onder de 
aandacht te brengen. Ook laat de 
campagne zien wat inwoners kunnen 
doen als ze iets verdachts of vreemds 
zien. Op www.houdmisdaaduitje
buurt.nl staan veel verschillende
voorbeelden die kunnen duiden op 
criminaliteit en wat inwoners kunnen 
doen als ze dit zien of horen.
“Het gaat niet alleen om het melden 
van verdachte situaties bij de politie, 
hoewel dat altijd verstandig is. Het 
gaat ook om situaties waarbij een 
gesprek met buren of ouders aan-
knopen verstandig is, of met de 
woningcorporatie. Soms is delen
van je waarneming via de buurt-app 
verstandig om meer mensen op de 
hoogte te brengen. In de gemeente
is een groot aantal buurtpreventie 
WhatsApp-groepen actief. Door onze 
waarneming over vreemde activiteiten 
te delen of te melden kunnen we 
criminaliteit verder verminderen en
de veiligheid vergroten’’, aldus
burgemeester Divendal.

Beeld uit de campagne van ‘houdmisdaaduitjebuurt.nl’.  Foto is aangeleverd.

Mijdrecht – Voor deelnemers van
de Zonnebloem vond zaterdag
25 januari de ontmoetingsdag 2025 
plaats voor zo’n 50 deelnemers van 
de Zonnebloem, afdeling Mijdrecht. 
Zij werden in de watten gelegd door 
veel van de vrijwilligers.
De dag begon met bijpraten onder 

het genot van ko�e of thee met iets 
lekkers. Na de warme lunch wachtte 
hen een verrassing: theater- en
musicalgroep De Poppies gaf een 
voorproe�e van de musical waarmee 
zij in het voorjaar zullen optreden. 
Daarna was het opletten geblazen 
tijdens de bingo. Er was een keur aan 

Deelnemers van de Zonnebloem
in de watten gelegd

presentjes waar de winnaars uit 
konden kiezen en niemand ging
met lege handen naar huis.
Het was een gezellige dag,
zowel voor de gasten als voor
de vrijwilligers.

Vrijwilliger gevraagd
Ook ambitie om vrijwilliger te 
worden? Neem dan contact op om 
de mogelijkheden te bespreken met 
Elly Bakker, telefoon 06 - 4728 8357.

Deelnemers van de Zonnebloem werden in de watten gelegd.  Foto is aangeleverd.

Geblindeerd busje rijdt ’s avonds af en aan
bij garagebox: vreemd of verdacht?
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Vanwege de privacy zijn de gezichtjes van enkele kindjes onherkenbaar gemaakt. 
Foto:  Jan Uithol.

Foto is aangeleverd.

Het vriendenteam van Hertha 4.  Foto is aangeleverd.

Regio - Veel mensen uit Amstelhoek 
en Uithoorn hebben oudejaarsdag 
2024 oliebollen gekocht in Buurthuis 
‘Ons Streven’ in Amstelhoek. En met 
een speciale reden!
De opbrengst gaat elk jaar naar een 
goed doel. Dit keer was de opbrengst 
bestemd voor kinderhospice De 
Biezenwaard.
Het is het vierde jaar op rij dat de
vrijwilligers dit doen, maar hoe zijn
ze hier toe gekomen?
De familie Spanbroek uit de Amstel-
hoek begon hiermee 4 jaar geleden 
toen de 12-jarige dochter van hun 
vrienden, Marc en Angelique 
Hoetmer, werd getro�en door 
leukemie. Ze besloten toen een
oliebollenactie te houden en de 
opbrengst te doneren aan stichting 
KiKa, die kinderkanker de wereld uit 

wil helpen. Het bleef niet bij die éne 
keer, het jaar daarna bakten zowel
de familie Spanbroek als de familie 
Hoetmer samen de oliebollen onder 
het motto samen sterkt! De opbreng-
sten gingen achtereenvolgens naar 
goede doelen die beide families 
nauw aan het hart liggen, zoals het 
Emma kinderziekenhuis en stichting 
Make-A-Wish.

Kinderhospice
Dit jaar kozen beide families voor een 
plaatselijk goed doel, kinderhospice 
De Biezenwaard, omdat dit relatief 
onbekend is bij de inwoners van 
Amstelhoek en Uithoorn. Het was 
voor beide families dan ook heel leuk 
om te horen dat door de oliebollen-
actie er meer bekendheid is gekomen 
voor De Biezenwaard.

Oliebollenactie: Kinderhospice 
Biezenwaard blij met € 3550,–!

De Biezenwaard is een zorginstelling 
waarbij kinderen met een ernstige 
en/of chronisch aandoening in
een huiselijke en veilige omgeving 
kunnen verblijven. Hier zijn continue 
gespecialiseerde verpleegkundigen 
aanwezig.

Cheque
Afgelopen woensdagmiddag was
het zover, beide families werden
heel hartelijk ontvangen door
verzorgenden en kindjes in De 
Biezenwaard. Samen hebben zij de 
cheque met de totale opbrengst van 
€ 3550,– overhandigd en ging het 
hele stel op de foto als mooie
herinnering. Het geld gaat gebruikt 
worden voor o.a. een speeltoestel
op de buitenplaats wat hoognodig 
aan vervanging toe is. De verzorgers 
hadden op hun beurt als dank voor 
alle oliebollenbakkers mooie tulpen 
met een lekker drankje voor thuis.

Trots
Beide families mogen terecht trots 
zijn op het behaalde resultaat maar 
willen benadrukken dat dit niet 
mogelijk zou zijn geweest zonder de 
sponsors die een eervolle vermelding 
verdienen! Greg Snack’s uit De Kwakel 
sponsorde de bakolie, bakkerij 
Vooges uit Aalsmeer de oliebollenmix 
en de krenten en bakkerij Het Stoepje 
van de markt op het Amstelplein de 
papieren zakken. Op de verkoopdag 
zelf zorgde feestwinkel Backstage 
Dani uit Uithoorn voor de aankleding 
met ballonnen en de prachtige 
schorten met leuke teksten en Fa. 
Uithol zorgde voor een marktkraam. 
Een mooie actie om tevreden op 
terug te kijken!

Regio - Sinds de oprichting in 2016 
biedt Loopgroep SamenFit een
inspirerende en inclusieve plek waar 
mensen met een beperking samen 
sporten met loopmaatjes. Het initia-
tief, dat voortkomt uit stichting Ons 
Tweede Thuis, is uitgegroeid tot een 
hechte groep hardlopers. Recreanten 
en G-atleten vormen samen een 
bijzondere mix waarin iedereen 
elkaar motiveert en ondersteunt.

Stijlvolle kleding dankzij sponsoren
Na acht jaar steun van Ons Tweede 
Thuis is er een nieuwe stap gezet:
het betrekken van het bedrijfsleven. 
Dit heeft geresulteerd in een prachtig 
nieuw hardloopshirt en een regenjas. 
Op de kleding prijken niet alleen
het logo van Ons Tweede Thuis en 
atletiekvereniging AKU, waar de 
groep traint, maar ook de logo’s van 
drie trotse sponsoren: Duoplant, De 
Adviesgroep Amsterdam en Id’s me. 
Het stijlvolle ontwerp van Karien 
Ravelli maakt het geheel af.

Draagvlak vanuit het bedrijfsleven
Duoplant, een familiebedrijf uit 
Amstelveen dat gespecialiseerd is
in im- en export van bloemen en 
planten, speelt een bijzondere rol. 
Mede-eigenaar Sandra van Tol is niet 
alleen sponsor, maar ook al jarenlang 
actief als loopmaatje. Duoplant 
vierde onlangs haar 35-jarig jubileum 
en vroeg haar klanten, medewerkers 
en vrienden om een bijdrage voor
de kleding van SamenFit. “We zijn 
ontzettend trots op deze lopers en 

blij dat we hen kunnen onder-
steunen,” aldus Sandra.

De Adviesgroep Amsterdam BV, een 
bouwkundig adviesbureau dat zich 
specialiseert in zorgvastgoed, viert 
volgend jaar haar 25-jarig jubileum. 
Eigenaar Nico Pater, mede-oprichter 
van SamenFit, benadrukt: “Een 
vereniging is een essentieel onder-
deel van het leven. Het is geweldig 
om te zien dat SamenFit nog steeds 
groeit en bloeit.”

Id’s me, leverancier van SOS-
armbanden, completeert de spon-
sorlijst. Deze armbanden bevatten 
cruciale persoonlijke informatie, 
waardoor sporters zich veiliger 
kunnen voelen tijdens het hard-
lopen. Oprichter René Noorbergen, 
die ook trainer van het eerste uur is, 
begrijpt als geen ander hoe belang-
rijk veiligheid is.

Vrijwilligers
Naast de steun van sponsoren is de 
vrijwillige inzet van de loopmaatjes 
essentieel. Wekelijks begeleiden
zij de G-atleten, wat zorgt voor een 
warme en motiverende sfeer binnen 
de groep. Dankzij hun toewijding 
blijft Loopgroep SamenFit een
inspirerend voorbeeld van inclusie 
en sportieve samenwerking.
Met de steun van sponsoren en de 
inzet van vrijwilligers kijkt Loopgroep 
SamenFit vol vertrouwen naar de 
toekomst, waarin sport verbindt
en grenzen verlegt.

Loopgroep SamenFit straalt met 
nieuwe sponsoren en kleding

INGEZONDEN MAIL
Ingezonden mails vallen buiten verantwoordelijk van de 
redactie. Naam- en adresgegevens moeten bekend zijn 
bij de redactie. Deze behoudt zich het recht voor teksten 
in te korten, te wijzigen of niet te plaatsen. Anonieme 
mails worden niet in behandeling genomen.

Ik las in december in deze krant een artikel, met
mijn inziens onjuiste informatie en gevolgtrekking. 
Het suggereert dat de opbrengst van boetes voor 
parkeren zonder parkeerschijf in de blauwe zone naar 
de gemeentekas vloeit. En dat de gemeente extra 
geld wil innen door met de feestdagen extra hand-
havers de straat op te sturen om te bekeuren en
boetes uit de delen om die kas te spekken. Het is
zelfs andersom. Het kost de gemeente geld, want zij 
betalen het salaris van de boa/handhaver, maar de 
opbrengst vloeit naar het rijk. Dat is ruim tien jaar
geleden al zo besloten.
Ik citeer: “Het idee dat je een parkeerschijf achter je 
voorruit moet leggen terwijl je snel boodschappen 
doet, voelt als een onnodige bureaucratische last”.
Last? Laten we blij zijn met deze simpele, laagdrem-

pelige oplossing, die al decennia goed werkt. En wie 
heeft er nu geen parkeerschijf in de auto? En als je
auto kunt rijden kun je zien, en zie je ook de blau-
we zones. Dus als je dat vergeet, tsja, dom, dikke bult 
toch? Of willen we liever betaald parkeren? Laten we 
blij zijn dat dat in onze gemeente (nog) niet nodig is.
Want dan zijn de winkeliers pas echt boos. Dat zijn
ze nu al, omdat zovelen de blauwe zone aan de laars
lappen, de auto uren of dagen laten staan zonder
gevolgen en zo plekken in beslag nemen voor juist 
die mensen die even snel die boodschap willen doen.
Daarom handhaaft de gemeente juist ook op drukke 
tijden, zodat het e�ect heeft en juist op momenten
dat andere parkeerders het nakijken hebben als er 
geen plek meer is. 
Het artikel laat plaatjes zien uit Abcoude. Misschien
is daar helemaal geen parkeerprobleem. Lijkt me
overigens groter dan bij ons hier. Wij in Wilnis
hebben moeten vechten voor een blauwe zone
en overleggen regelmatig met gemeente over de
inrichting ervan. In onze historische dorpskern
hebben we een knellend parkeerprobleem, maar
wij hebben ook daarover overleg met gemeente.
Rob Evers,
Werkgroep Historisch Dorpshart Wilnis.

Kletspraat over handhaving
in blauwe zones

Vinkeveen/Rijsenhout - Op het 
sportcomplex van SCW in Rijsenhout 
moest Hertha 4 aan de bak voor weer 
een stevige competitiewedstrijd.
En dat werd het ook. In een fysiek 
aantrekkelijke wedstrijd legde Hertha 
in de eerste helft zijn wil op aan SCW. 
De ene na de andere aanval golfde
op het doel van SCW af. Bij de eerste 
corner kopte Sebastiaan de 0-1 
binnen. Hertha bleef aandringen en 
een paar minuten later nam Niels een 
corner die door Martijn werd binnen 
gekopt. 0-2. Een minuut later knalde 
CSW met een prachtige volley de 2-1 
in het net. Hertha bleef aanvallen en 
na een foutenfestival van SCW maakte 
Sebastiaan zijn tweede doelpunt, 1-3. 

Twee minuten later schoot Dean 
nummer vier binnen en leek de 
wedstrijd beslist.

Na de thee zakte Hertha in en dat 
leverde een aantal penibele situaties 
op voor het doel van Thijs. Rond de 
twintigste minuut verdedigde Hertha 
knullig uit en veroorzaakte daardoor 
een penalty, die SCW beheerst binnen 
schoot, 2-4.CSW drong aan, maar de 
verdediging hield knap stand. Thijs 
hield zijn team op de been met een 
fraaie redding en bij een aanval voor 
het SCW doel was het ongelofelijk
dat de bal er niet inging. Samengevat: 
een verdiende overwinning van het 
vriendenteam uit Vinkeveen.

Hertha 4 wint in Rijsenhout

Vinkeveen - Maar liefst achttien 
deelnemers kwamen in dorpshuis
De Boei bij elkaar voor het traditio-
nele en altijd gezellige snelschaak-
toernooi van schaakvereniging
Denk & Zet. Gespeeld werd in het 
tempo ‘7 minuten per persoon’.
De nummers één en twee uit de 
voorronden kwamen in de Kroon-
groep bij elkaar. Dat waren gast-
spelers Ron Klinkhamer en Je�rey 
van Renswoude, oud-lid Marijn Vree 
en de Denk & Zet toppers Jeroen 
Vrolijk, Matthijs Meijers en Henk 

Kroon, de laatste drie club-
kampioenen.
In de Kroongroep werd fel gestreden. 
Zo wist Vrolijk te winnen van Kroon. 
Ook in de twee andere groepen was 
het schaakvuurwerk. Er speelden oud 
lid Peter de Jonge en de clubleden 
Bert Vrinzen, Ed Kok, Gert Jan Smit, 
Wim de Groot en Stefan Rijsbergen 
tegen elkaar. Rijsbergen won knap 
voor De Groot. In de derde groep
was Cees van Houten oppermachtig. 
De overige deelnemers waren de 
clubspelers René Appelman, Jan de 

Henk Kroon wint Denk & Zet 
snelschaaktoernooi

Boer, de gastspelers A. van Dam en 
Romy Ende en tenslotte Arno Kroon; 
eigenlijk was de recreatieve groep 
ook een Kroongroep.

Finale
In de �nale waren drie kanshebbers: 
Van Renswoude, Meijers en Kroon. 
De sympathieke gastspeler Van Rens-
woude werd derde. Meijers tweede 
en Kroon mocht de beker ontvangen. 
Omdat Farida van den Stoom absent 
gaf, was Romy de enige echte dame 
in de schaakzaal deze avond. Leuk 
was dat ze in de �nale nog twee 
fraaie overwinningen behaalde
op onder andere de oud-kampioen 
Jan de Boer.
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EXCURSIE

Regio - In de natuurreservaat Demmerik zijn nu veel winterwatervogels 
die daar massaal overwinteren. Ze eten het malse gras en hoeven maar 
een klein stukje te vliegen om ’s nachts te slapen op de Vinkeveense
plassen.
Wij gaan kijken of we kunnen vinden: grauwe gans, kolgans, Canadese 
gans, rotgans, brandgans en nijlgans. We gaan ook zeker een aantal
eenden vinden zoals: wilde eend, krakeend en �uiteend ofwel smient. 
Misschien komen we ook wel een paar bijzondere vogels tegen zoals de 
roodhalsgans en de dwerggans. Beleef het mee met de Vogelwerkgroep 
van IVN de Ronde Venen en Uithoorn.
Natuurreservaat Demmerik is een belangrijke verbindingszone in het
Natuur Netwerk Nederland. Het is het begin van de verbinding tussen
de Vinkeveense plassen en de Nieuwkoopse plassen. Veel vogels over-
winteren daar voordat ze weer vertrekken om te broeden op noordelijker 
en oostelijker plekken.
Wandel mee met de gids van IVN. Geef je op via de website: www.ivn.nl/
afdeling/de-ronde-venen-uithoorn/natuuractiviteiten/vogelexcursie-
demmerikse-polder.
We verzamelen om 09.00 uur bij de spoordijk aan de Demmerikse kade, 
Vinkeveen. Meer informatie: zie website. We vinden het �jn als je je aan-
meld om te weten hoeveel mensen er komen.

Vogelexcursie in de
Demmerikse polder

Foto is aangeleverd.

Lunchconcert met FADOpelos2 bij Buitenplaats Kameryck.  Foto is aangeleverd.

Regio - Een compleet verzorgd 
lunchconcert Viver e Viver van FADO-
pelos2 vindt op zondag 2 februari 
plaats bij Buitenplaats Kameryck, 
Oortjespad 3, Kamerik. Aanvang 
lunch: 13.00 uur, het concert begint 

om 15.00 uur. Een verrassende
voorstelling met uiteraard bekende 
klassiekers en veel zelfgeschreven 
muziek. Wordt meegevoerd door de 
straten van Lissabon en droom weg 
in een persoonlijk muzikaal verhaal. 

Lunchconcert met FADOpelos2 
bij Buitenplaats Kameryck

Warm welkom
De oer-Hollandse Iris Feijen (zang) en 
de Portugese Tiago Lageira (gitaar) 
van het duo FADOpelos2 voegen
nu ook contrabas en drums toe aan 
hun muziek. De Fado wordt in hun 
nieuwe voorstelling Viver e Viver 
aangevuld met een beetje Jazz en 
Braziliaanse muziek. Er komen 
gevoelige Fado’s voorbi,j maar deze 
muziekstijl heeft ook een vrolijke, 
swingende kant.
De gasten wacht een warm welkom. 
Voorafgaand aan het theaterconcert 
serveert Buitenplaats Kameryck
een Rycke lunch inclusief drankjes. 
Aansluitend geniet je van een 
geweldig concert in een schitterende 
ambiance. De locatie is prachtig 
gelegen tussen de weilanden. Een
in alle opzichten compleet middagje 
uit. Kaarten voor dit unieke arrange-
ment kunnen besteld worden via 
www.kloosterwoerden.nl.
Informatie over Buitenplaats
Kameryck: www.kameryck.nl.
Meer lunchconcerten Buitenplaats 
Kameryck op zondag 9 maart met 
Leoni Jansen en Carel Kraayenhof.

Regio - In de tweede helft van de 
regionale biljartcompetitie is een 
aantal teams goed van start gegaan.
Ron Hartsink wist met een serie van 
12 uit 33 de hoogste serie deze week 
op tafel te leggen een percentage 
36,36% en Edwin Walter wist in
vijftien beurten zijn partij winnend
te beëindigen.
SV Veenland/Liquidrubber gingen
op bezoek bij de buren De Biljart-
vrienden/Smit Fietsen/Stieva en 
wisten de volle winst van 48 wedstijd 
punten binnen te halen. Het team 
bestaande uit Paul Verbruggen, Ron 
Hartsink en Joep Pothuizen samen 
met Adrie van Mer wisten allen hun 
partij te winnen.

De onderlinge strijd ging tussen 
K.O.T`87-3 en K.O.T`87-1. In deze 
partij wist het team van K.O.T`87-1
de volle winst van 48 wedstrijd-
punten te behalen. Edwin van de 
Schaf en Chas Jans samen met 
Richard van Kolck en Richard 
Schreurs waren de winnende
spelers deze avond.
In De Hoef ontving De Springbok 1 
De Merel Thijmen van Veen 1.

De winst van deze bleef in De Hoef. 
Pieter Langelaan en Nico de Boer 
samen met Jan de Jong wisten hun 
partij te winnen. Bart Ho�mans kon 
er een winnende partij ertegen over 
te zetten.
Springbok 2/Feka ontvingen De 
Kromme Mijdrecht 1, waarbij Betty 
van de Mars en Dick de Jong samen 
met Cees de Jong de winst wisten
te behalen gelukkig kan Atonie 
Schuurman er een winnende partij 
ertegenover te zetten.
In Vinkeveen werd de broederstrijd 
tussen De Merel/Thijmen van Veen 2 
en De Merel/Thijmen van Veen 2 
gespeeld. De uitspelende partij 
bestaande uit Wim Berkellaar en 
Jeroen van Rijn en Hans van Rijn 
behaalde de winst Gerard Roling
wist zijn partij te winnen.
CenS TC Gortenmulder ontvingen
De Kromme Mijdrecht 2, waarbij 
Edwin Walter zoals eerder vermeld in 
slechts vijftien beurten zijn partij te 
winnen. Echter bleef de winst bij de 
thuisspelende partij en wisten Chris 
Esser en Vincent Roeleveld samen 
met Arjan Gortmulder hun partijen 
te winnen.

Tweede helft biljartcompetitie 
gestart

Regio - Het blijft spannend, een 
hardloopwedstrijd organiseren voor 
eind januari. Waar het bij de vorige 
hardloopwedstrijd van het Zorg en 
Zekerheidscircuit alles nog wit was, 
hadden we in Uithoorn het geluk
dat het wel voorjaar leek!
En dat was al te zien bij de voor-
inschrijvingen die beduidend hoger 
waren dan vorig jaar. Met alle deel-
nemers die er deze dag nog 
bijkwamen was het een drukte van 
jewelste met meer dan 1500 enthou-
siaste lopers. Dit gaf hier en daar wel 
wat problemen op met het parkeren 
en op tijd aan de start verschijnen.

GeZZinsloop/G-run
Om 10.15 uur was de start op de 
Westerbos & Mens Brood en Banket 
Specials G-run van 1 km. Een mooie 
groep waarvan het merendeel hierna 
ook nog de 5 km ging lopen!
Maar eerst mochten de kinderen 
starten op de AH Jos van den Berg
1 kilometer GeZZinsloop.

Lange afstanden
Om 11.00 uur gingen er ruim 400
van start op de Van Schie 5 km loop. 
Deze werd gewonnen door Levi 
Winkelman bij de mannen en
Lianne Stevens bij de vrouwen.
De start van de de Beij10 km en 
Takii10 EM (16,1km) volgde vijf 
minuten later. De enorme stroom

van bijna 1000 lopers zorgde voor 
een lang lint over de wegen van 
Uithoorn en De Kwakel. Met de heer-
lijke zomerzon leverde dat prachtige 
sfeerbeelden op.
Dit jaar werd er op de route van de
5 km voor het eerst door een lange 
plantenkas gelopen. Ook het zojuist 
aangelegde Legmeerbos werd niet 
overgeslagen, de deelnemers aan de 
10 km hadden de primeur om door 
dit mooie stukje Uithoorn te lopen. 
Om de overlast te beperken waren er 
nog wat andere aanpassingen in het 
parcours aangebracht. Gelukkig 
waren er hierdoor ook minder 
verkeersbegeleiders nodig.
Lopen met dit mooie weer was voor 
velen geen wedstrijd maar meer een 
beleving. Bij het passeren van ’t Fort 
aan de Drecht stonden verschil-
lenden dan ook stil om snel een 
mooie foto/ sel�e te maken.

Parcoursrecords
Bij de mannen won Bas Stigter de 10 
km in een parcoursrecord van 29:51. 
De snelste dame klokte 36:51. Op de 
langste afstand liep Brent Pieterse, 
net als vorig jaar, het snelst in een tijd 
van 50:40. Ook dit is een parcours-
record. Esmeé Dijk liep bij de dames 
de snelste tijd in 1:07:14. Beide 
kregen ook een tegoedbon voor het 
verblijf bij vakantieparken IJsvogel, 
het Veluwe gevoel.

Uithoorns Mooiste - De Loop,
een geweldige loopervaring

Grote beker
Dit jaar werd er bij de businessteams 
gestreden op de 5 km en 10 km om 
de grote beker. Hierbij worden de 
tijden van de snelste lopers bij elkaar 
opgeteld. Onder het genot van een 
lunch (met erg lekkere broodjes) na 
a�oop werden de loopervaringen en 
de kneepjes van de looptechniek 
uitgewisseld. Er werden dan ook 
verschillende PR’s gelopen!

Businessloop
Op de 5 km won het team van
Kwikstaart. Bij de 10 km was dit de 
Gemeente Uithoorn.
Geostick die voor het eerst deelnam, 
ging gelijk voor de lange afstand.
Van Takii Seeds, die al jaren meedoet, 
gingen veel lopers voor de lange 
afstand. Dit jaar deed Van Rijn Fietsen 
Vrouwenakker ook voor het eerst 
mee en gelijk verdienstelijk.
Na a�oop werd er een mooie foto 
van elk team gemaakt.
Zo was de businessloop dit jaar weer 
en succes. Dit is wellicht ook iets voor 
jouw bedrijf?

Uitstekende organisatie
Hoofdsponsor Zorg en Zekerheid 
was niet alleen tevreden over het feit 
dat zoveel lopers op deze manier 
gestimuleerd worden om op een 
gezonde manier te bewegen maar 
ook over de uitstekende organisatie 
door atletiekvereniging AKU. De 
vereniging mag er trots op zijn dat 
meer dan 125 vrijwilligers klaar 
stonden om dit evenement tot
een succes te maken.

De tweede helft van de biljartcompetitie is gestart.  Foto is aangeleverd.

De start van Uithoorns Mooiste - De Loop.  Foto is aangeleverd.
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Regio - Autobedrijf Nieuwendijk is 
uitgeroepen tot ‘Dacia Dealer of the 
Year 2024’. Het bedrijf behaalde de 
hoogste score op het gebied van 
verkoop, aftersales en klanttevreden-
heid van alle Dacia dealers in Neder-
land. Daarnaast werd met Renault 
een indrukwekkende tweede plaats 
behaald. Een geweldige prestatie 
waar de directie en medewerkers van 
Nieuwendijk erg trots op mogen zijn.

Eerste en tweede plaats
Om Renault en Dacia dealers te 
belonen en erkennen voor hun
prestaties wordt ieder jaar de best 
presterende dealer van het land 
onderscheiden met de ‘Dealer of the 
Year’-prijs. Autobedrijf Nieuwendijk 
eindigde vorig jaar al op de hoogste 
tree van de Renault competitie en 
mocht nu de zilveren onderscheiding 
in ontvangst nemen. Op het Dacia 
podium eindigde Nieuwendijk dit 

jaar zelfs op nummer 1. Een gouden 
en een zilveren onderscheiding, hoe 
mooi wil je het hebben!

Nieuwendijk-directie trots
op resultaat en medewerkers
Tijdens een feestelijke prijsuitreiking 
op de vooravond van Het Autosalon 
in Brussel, bijgewoond door alle 
Renault en Dacia directies, werden 
de prestigieuze titels uitgereikt. Ook 
Kees Nieuwendijk en Victor Jonk van 
Autobedrijf Nieuwendijk waren 
hierbij aanwezig. Kees Nieuwendijk, 
algemeen directeur van het bedrijf: 
‘’Wij zijn enorm blij dat we met 
Renault opnieuw zo’n hoge klasse-
ring hebben behaald. Dat we met 
Dacia nu eerste zijn geworden is 
natuurlijk helemaal geweldig. Wij 
hebben met al onze medewerkers 
keihard gewerkt om dit fantastische 
resultaat te behalen en zijn super 
trots op hen!”

Autobedrijf Nieuwendijk beste 
Dacia dealer van Nederland

Subsidie voor groen en water weer beschikbaar in het beheergebied Amstel,
Gooi en Vecht. Foto is aangeleverd.

Regio - Ook in 2025 stelt waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht weer subsidie 
beschikbaar voor maatregelen die
de leefomgeving klimaatbestendig 
maken en de kennis en het bewust-
zijn hierover vergroten. Denk aan
het verwijderen van tegels uit een 
gezamenlijke tuin, de aanleg van 
groene daken of het maken van een 
groenblauw schoolplein. Het subsi-
diebudget ‘Geef groen en water de 
ruimte’ is 250.000 euro. De subsidie 
kan worden aangevraagd door 
buurtinitiatieven, VVE’s, woning-
corporaties en andere organisaties 
zonder winstoogmerk. Huishoudens 

kunnen ook subsidie aanvragen
als zij dit samen met minimaal drie 
huishoudens doen.

Veranderend klimaat
vraagt om actie
“Door klimaatverandering krijgen we 
steeds vaker te maken met extreme 
hitte en wateroverlast. Daarom zijn 
maatregelen nodig om water lokaal 
langer vast te houden. We kunnen dit 
als waterschap niet alleen, daarom 
stellen we subsidie beschikbaar 
zodat iedereen kan meehelpen”,
zegt Sander Mager van waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht. De subsidie 

Subsidie voor groen en water 
weer beschikbaar

‘Geef groen en water de ruimte’ was 
in 2024 populair. Veel verschillende 
aanvragers wisten de subsidie 
succesvol te vinden. Mager: “We 
hopen ook dit jaar op mooie initia-
tieven, waar ik graag bij kom kijken. 
Maar ook in dit jaar geldt: ‘op is op’.
Er wordt subsidie verstrekt zolang er 
budget is.”

Zonder winstoogmerk
De subsidieregeling ‘Geef groen en 
water de ruimte’ is bedoeld voor 
maatregelen die worden uitgevoerd 
door samenwerkingsverbanden 
zonder winstoogmerk. Dit kunnen 
buurtinitiatieven en VVE’s zijn maar 
ook huishoudens (minimaal drie) zijn 
die met elkaar samenwerken. Voor-
beelden van projecten die subsidie 
kunnen ontvangen zijn een woning-
bouwcorporatie, de gemeente en 
huurders die samen zorgen voor 
minder tegels en meer groen in de 
gezamenlijke tuin. Minimaal drie 
huishoudens die samen een regen-
waterschutting aanleggen en andere 
buurtbewoners daarover informeren. 
Een school die samen met leerlingen 
en ouders een groenblauw school-
plein aanlegt. Een buurtvereniging 
die samen met de gemeente een 
wadi aanlegt. Een winkeliersvereni-
ging die regenpijpen loskoppelt en 
de lokale media op de hoogte brengt 
over dit project. Een VVE die met haar 
leden groene daken aanlegt en deze 
ter demonstratie beschikbaar stelt 
voor andere buurtbewoners.

LEZING

Wilnis - Eendenkooien hebben altijd iets mysterieus. Ze zijn er, maar ze 
zijn altijd wat verstopt. Velen weten dat ergens vlakbij De Ronde Venen 
een eendenkooi moet zijn. Maar wie heeft hem ooit gezien? Wie is er ooit 
binnen geweest? Is het eigenlijk wel een kooi?
Dinsdag 4 februari geven Suzan Sijmonsma en Hans van Looveren van 
20.00 tot 22.00 uur lezing over de eendenkooi in NME-centrum De Woud-
reus, Pieter Joostenlaan 28a, Wilnis. Vrijwillige bijdrage € 2,50. Informatie: 
Catherine van de Graaf, tel. 06 - 5571 5014.
In deze lezing geven gepassioneerde vrijwilligers van Natuurmonumen-
ten inzicht in de eeuwenoude eendenjacht. Eenden bejagen was een
beproefde methode voor onze voorouders om in hun levensonderhoud 
te voorzien. Ze ontwikkelden langzaamaan de eendenkooi als een vang-
techniek die enkele eeuwen stand hield. Ontdek via hen het verborgen 
juweel van het Utrechtse landschap: de ruim 200 jaar oude eendenkooi 
Breukeleveen! Leer het authentieke kooikershuisje en het rijke kooibos 
kennen. Deze eendenkooi is gelegen in het polderlandschap tussen Tien-
hoven en Hollandsche Rading, een gebied met een rijke historie en een 
fascinerende schoonheid. Sijmonsma en Van Looveren vertellen over de 
geschiedenis, de eendenkooi en het landschap. Deelnemers aan de lezing 
kunnen aanvullend een excursie naar de eendenkooi volgen, de zaterdag 
na de lezing in de middag.

Eendenkooien

Eendenkooien hebben altijd iets mysterieus. Foto is aangeleverd.

Complimenten van Dacia en 
Renault Nederland
Uiteraard waren er ook felicitaties 
van Renault en Dacia Nederland. 
Céline Marie, Managing Director 
Dacia Nederland “Mijn oprechte
felicitaties aan Autobedrijf Nieuwen-
dijk met het winnen van de titel 
‘Dacia Dealer of the Year 2024’! Deze 
dealer wist in 2024 de meeste indruk 
te maken op het gebied van verkoop, 
aftersales en klanttevredenheid.”
Ook Ron op den Velde, Sales Director 
Renault Nederland, roemde Nieu-
wendijk: “Graag wil ik Autobedrijf 
Nieuwendijk van harte feliciteren 
met het behalen van de tweede 
plaats bij de ‘Renault Dealer of the 
Year’. Nieuwendijk laat zien een 
consequent hoog niveau te behalen 
door jaar in jaar uit op het podium
te eindigen.’

De overwinning zal door de mede-
werkers van Nieuwendijk goed 
gevierd worden. En zal hen vast en 
zeker motiveren om ook van 2025 
een fantastisch jaar te maken.

Abcoude - Het loopt een beetje ‘Uit 
de klauwen’ in het leven van Patrick 
Nederkoorn. Dat is het thema van
de voorstelling in Theater Piet 
Mondriaan, zaterdag 8 februari om 
20.15 uur. Kaarten zijn verkrijgbaar 
via www.theaterpietmondriaan.nl.

Patrick Nederkoorn woonde op drie-
hoog in de stad. De smog, de drukte 
en zijn kleine �atje doen hem 
verlangen naar de natuur of althans, 
dat denkt hij. Daarom verruilt hij met 
zijn gezin de �at in Amsterdam voor 
een huis op de Veluwe. Maar de idylle 
van het leven in een dorp, omgeven 
door boerenland en natuur, krijgt al 
snel de nodige deukjes. Want ja, 
natuur is leuk, op afstand, maar ze 
moet niet te dichtbij komen en lastig 
worden met enge beestjes en zelf 
een wolf in de straat. De natuur is 

echt en brengt dus ook gevaar en 
angsten. Langzaam komt bij de voor-
malige stadsbewoner ook het besef 
dat hij niet boven die natuur staat, 
maar er onderdeel van moet worden.
Met ‘Uit de klauwen’ heeft Neder-
koorn een voorstelling gemaakt die 
staat als een huis. Hij vertelt niet 
‘zomaar’ een verhaal. Bij Nederkoorn 
zit onder de oppervlakte altijd een 
diepere laag. De wolf dringt zijn 
habitat binnen, de ratio die hij als 
stadsbewoner had over het samen-
leven met het dier maakt plaats voor 
emoties en zorgen. Hij gaat naar een 
dierentuin om het dier beter te leren 
kennen en zijn angsten ervoor te 
overwinnen. Vul voor wolf ‘asiel-
zoeker’ of ‘immigrant’ in en maak van 
dierentuin ‘asielzoekerscentrum’ en 
daar heb je zowaar die diepere en 
actuele betekenis van het verhaal.

Theatervoorstelling ‘Uit de 
klauwen’ in Piet Mondriaan

Met ‘Uit de klauwen’ heeft Nederkoorn een voorstelling gemaakt die staat als een 
huis.  Foto is aangeleverd.

Regio - KBO Noord-Holland start
op 31 januari de campagne
‘Samen is beter dan alleen’.
KBO Noord-Holland staat voor een 
volwaardige deelname aan de 
samenleving. Voor het onderwerp 

‘zorg’ betekent dit dat KBO-NH de 
leden in staat wil stellen hun infor-
mele zorg goed en tijdig te organi-
seren. Hiervoor heeft KBO-NH het 
programma ‘Samen is beter dan 
alleen’ ontwikkeld.
Met dit programma wil KBO-NH 
mensen bewust maken dat zorg in 
het vooruitzicht kan liggen; dat de 
persoonlijke cirkel van groot belang 
is voor de zelfredzaamheid en de 
mogelijkheid om langer thuis te 
blijven wonen; en dat zaken rondom 
de laatste levensfase besproken, 
vastgelegd en gedeeld kunnen/
moeten worden met familie en huis-
arts. De Social Scan omvat informatie 
en concrete hulpmiddelen voor

Uniek project
‘Samen is beter dan alleen’

senioren en hun directe omgeving 
om zich voor te bereiden op zelf-
redzaamheid en samenredzaamheid. 
Belangrijk in een tijd waarin een 
‘zorginfarct’ dreigt.
Voor de start van de campagne zijn 
de bestuursleden en vrijwilligers van 
de lokale KBO verenigingen uitgeno-
digd. Jeanet Zonneveld (ministerie 
VWS) informeert de aanwezigen over 
het dreigende zorginfarct en wat dit 
betekent voor de (informele)zorg 
voor ouderen. Catherine Keyl en 
Barrie Stevens vertellen hun eigen 
ervaringen met ouder worden en 
hulp vragen aan mensen in hun 
omgeving.
De KBO-NH wil samen met de lokale 
KBO verenigingen de stem van
senioren laten horen. Want SAMEN 
worden wij gehoord bij de politiek
en de verzekeraars.

Project ‘Samen is beter dan alleen’
van start.  Foto is aangeleverd.
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Wilnis - In Wilnis is sinds 2024 een 
enthousiaste kartrekkersgroep actief 
om een Knarrenhof® te realiseren. 
Deze groep, bestaande uit Wim en 
Marieke Matena, Koos en Corien Bos, 
en Hans Peter van Tilburg van de 
landelijke stichting, zet zich in om 
deze bijzondere woonvorm ook
naar Wilnis te halen. Het leek ons 
goed om wat meer uitleg te vragen 
over deze woonvorm en onder de 
aandacht te brengen bij de inwoners 
in De Ronde Venen.

Wat is een Knarrenhof® ?
“Een Knarrenhof® is een woonvorm 
voor senioren, waarbij bewoners zelf-
standig wonen in een ho�e en elkaar 
ondersteunen waar nodig, ook wel 
bekend als ‘noaberschap’. De ho�es 
zijn levensloopbestendig en
bieden een mix van koop- en huur-
woningen, zodat ook mensen met 
een bescheiden budget kunnen 
meedoen. Het hart van het ho�e 
wordt gevormd door een gemeen-
schappelijk hofhuis en tuin, waar 
bewoners samen kunnen komen.
Het motto is: eerst de mensen, dan 
de wensen en dan pas de stenen. 
Knarrenhof® werkt zonder winst-
oogmerk en houden daardoor de 
woningen zo betaalbaar mogelijk.”; 
legt Hans Peter van Tilburg ons 
enthousiast uit.

Wie is er op dit idee gekomen?
Liedeke Reitsma (67) woonde in
een �atje in een Vinex-wijk in Zwolle. 
Haar uitzicht was een verkeers-
rotonde en het contact met de buren 
bestond louter uit een koele goede-
morgen en/of goedenavond
begroeting. Daarom vroeg zij zich 

negen jaar geleden af; ‘Wil ik zo oud 
worden?’ Het moest volgens haar 
anders kunnen, ook voor mensen 
zoals zij, met een smalle beurs. Zij 
dacht aan een ho�e waar senioren 
samen wonen en naar elkaar 
omkijken, zoals het vroeger vanzelf-
sprekend was. Ze vond genoeg 
medestanders voor haar idee.
Uiteindelijk woont ze nu in een
Knarrenhof® en is super gelukkig
dat haar wens is uitgekomen.

Hoe heeft ze dat
voor elkaar gekregen?
Reitsma kwam destijds na een
zoektocht op internet in contact
met Peter Prak. Hij had als project-
ontwikkelaar ruime ervaring in de 
woningbouw en had direct interesse. 
Hij dacht; “Nederland vergrijst harder 
dan de zeespiegel stijgt. Er is enorme 
behoefte aan betaalbare woningen 
die voldoen aan de wensen van
senioren.” Hij vond het een goed 
idee, dacht daar moeten we iets
mee en richtte vervolgens in 2012 
Knarrenhof® op. Het is een landelijke 
stichting die groepen senioren helpt 
om hun woonwensen helder te 
krijgen en te realiseren. Het ging
allemaal niet zonder slag of stoot, 
maar in 2018 werd in Zwolle het 
eerste Knarrenhof® opgeleverd en 
kwam de droom van Liedeke uit!

Knarrenhof® klinkt wel een beetje 
oubollig. Wonen er ook alleen 
oude knarren?
Peter van Tilburg moet een beetje 
herkenbaar lachen en zegt: “De naam 
heeft Peter Prak afgeleid van de 
krasse knarren, naar de typetjes van 
Kees van Kooten en Wim de Bie uit 

KARTREKKERSGROEP KNARRENHOF® WILNIS ZOEKT LOCATIE

Komt er ook in onze regio
een Knarrenhof®?

begin jaren negentig. Iedereen
denkt bij onze naam wellicht dan
aan 80-plussers. Dit zijn echter eerder
de krasse uitzonderingen dan de 
standaard. Onze deelnemers zijn 
gemiddeld 60, dus van ver na de 
Beatles en de Stones. Dat is een stuk 
jonger dan veel mensen denken. 
Knarrenhof® is voor mensen vanaf
45 jaar en ouder waarbij ook altijd 
ruimte is voor maximaal twee
bewoners onder deze leeftijd. Deze 
spreiding van leeftijden draagt bij 
aan de diversiteit en dynamiek in
een Hof. Dus zeg maar iedereen
van 20 tot 113 jaar. 

Knarrenhof® is dus geen
veredelt bejaardentehuis?
Nee, dat is het zeker niet! Er zitten 
juist grote voordelen aan een hof 
waar mensen van verschillende leef-
tijden wonen. Door deze spreiding 
van de leeftijden is sprake van een 
robuust systeem. Als bijvoorbeeld 
iedereen tussen de 75 en 85 zou zijn 
in het hof, dan wordt deze groep 
door de jaren heen steeds kwets-
baarder. Want wie maakt dan bijvoor-
beeld de dakgoten schoon? Door een 
diversiteit aan leeftijden wordt het 
concept versterkt. Op het moment 
dat er mensen uitvallen wordt naast 
persoonlijke talenten ook gekeken 
naar de leeftijdsopbouw in het hof. 
Op die manier proberen wij ervoor
te zorgen dat er veel verschillende 
mensen aanwezig zijn die elk op hun 
eigen manier een steentje bijdragen. 
Maar men moet vooral niet het beeld 
krijgen van ‘elkaars billen wassen’; 
lacht Peter van Tilburg om het beeld 
van een bejaardentehuis weg te 
halen.

Dus Knarrenhof® brengt ook
generaties bij elkaar?
Als organisatie zien wij veel in de 
voordelen van een ‘meergeneratie’ 
concept. Een groot deel van de
geïnteresseerden werkt nog. Dus
er is zeker geen sprake van een
geranium- en bridgeclubjescultuur 
bij Knarrenhof®, gewoon mensen die 
in volle kracht en enthousiasme hun 
tweede of derde helft en misschien 
wel de verlenging willen ingaan. 
Mensen die een sociale houding 
hebben, die in principe snel klaar 
staan voor anderen en niet wachten, 
maar samen aanpakken, dat zijn de 
mensen die passen in ons concept. 
Door deze actieve houding komt er 
heel veel kennis, ervaring en energie 
onder de bewoners bij elkaar. En 
natuurlijk gezelligheid . Wie weet 
komt er zelfs ooit ook een familiehof 

waar opa’s en oma’s met kinderen en 
kleinkinderen en achterkleinkinderen 
samen wonen. Zo’n gezellig sfeertje 
zoals je dat in Zuid-Europese landen 
vaak ziet.

Zijn er nog meer voordelen
aan een Knarrenhof®?
“Heb je even?”, zegt Peter van Tilburg. 
“Als ik dat moet gaan vertellen ben ik 
nog wel even bezig. Er worden vele 
activiteiten georganiseerd en het 
voelt een beetje alsof je op vakantie 
bent in je eigen dorp in een mooi 
resort. De huizen zijn onderhouds-
vriendelijk en levensloopbestendig. 
Zonder drempels en met een slaap- 
en badkamer op de begane grond. 
Bovendien bepaal je zelf vaak ook 
nog mee hoe uw ideale woning eruit 
gaat zien. En zo zijn er nog veel meer 
mooie voordelen te benoemen”.

Heb je nog wel privacy?
“De privacy is natuurlijk ook belang-
rijk voor mensen. Door de combi-
natie van ouderwets fatsoen, noaber-
schap & onafhankelijkheid biedt
het wonen in een Knarrenhof® de
mogelijkheid voor ontmoeting en 
gezamenlijk activiteiten. Maar laat 
duidelijk zijn: het is beslist geen 
woongroep, want niets moet, maar
er kan wel veel. Het is ook mooi dat 
het allemaal zo betaalbaar mogelijk 
wordt gehouden en er geen grote 
commerciële winstgedachte achter 
schuil gaat. De leegkomende koop-
huizen worden bijvoorbeeld verkocht 
tegen kostprijs met een minimale 
opslag. Zo blijven de woningen zo 
toegankelijk mogelijk voor alle
inwoners die deze woonvorm
ambiëren. Geen elite clubje dus, 
maar een doorsnee van de samen-
leving.

Men wil in Wilnis
ook een Knarrenhof®?
Jazeker, er is in Wilnis een zoge-
naamde Kartrekkersgroep

Knarrenhof® die graag ziet dat er in 
Wilnis ook een Knarrenhof® komt. 
Tijdens de Nieuwjaarsmarkt in de 
Willisstee op 8 januari presenteerde 
de groep zichzelf met een stand
(zie foto onderaan). Ze kregen veel 
positieve reacties van bezoekers
en werden zelfs genoemd door de 
burgemeester in zijn toespraak.
Dit toont de brede interesse voor het 
concept. Namens de groep vertelt 
Koos Bos: “In heel Nederland schieten 
de Knarrenhof®jes als paddenstoelen 
uit de grond. Wij zouden hier in 
Wilnis ook graag zo’n hof willen.
Nu zijn we nog betrekkelijk jong, 
maar de tijd vliegt. Daarom hopen 
we dat er de komende jaren een 
Knarrenhof® gerealiseerd kan worden 
in ons dorp. De vraag is er zeker.”

Willen jullie een oproep aan de 
inwoners van Wilnis doen?
Daar maken we graag gebruik van. 
De kartrekkersgroep is op zoek naar 
zowel geïnteresseerde bewoners als 
een geschikte locatie. Want zonder 
locatie geen Knarrenhof®.
Wilt u meedenken, weet u een
locatie of wilt u hierover meer weten? 
Stuur dan een mailtje aan Koos Bos: 
kocobo@solconmail.nl. Hopelijk 
zorgen we er zo samen voor dat 
Wilnis een mooie plek wordt voor 
senioren die zelfstandig willen blijven 
wonen in een sociale omgeving.
Wie weet geniet u straks van een
kop ko�e met een gebakje in de 
gezamenlijke tuin van het Knarren-
hof® Wilnis! Of een lekkere borrel
met bitterballen mag natuurlijk ook!

Tot slot
Wij denken dat niet alleen inwoners 
van Wilnis interesse hebben in deze 
vorm van wonen, maar kunnen ons 
voorstellen dat er meer inwoners in 
De Ronde Venen en/of Uithoorn hier 
wel meer over willen weten.
Voor meer informatie verwijzen wij
u naar: https://Knarrenhof®.nl.

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht/Wilnis - In de voor-
beschouwing van de wedstrijd van 

Argon tegen CSW meldde coach 
Je�rey Vlug: “0-0 is alles wat ik niet 

Argon in laatste kwartier
ten onder tegen CSW

wil. Als we zaterdag winnen is het gat 
met Argon vier punten.” De wens van 
Vlug kwam uit. Het bleef geen 0-0, 
maar het werd 0-1 en het gat met 
Argon slechts vier punten. In deze 
competitie is alles mogelijk, Argon 
zakte een paar plaatsen en CSW
kreeg met 14 punten aansluiting
bij de grote middenmoot.

Kansen niet benut
Argon kon in de eerste helft de 
wedstrijd al beslissen, maar met de 
afronding voor doel ging het duide-
lijk mis. Zo zagen toeschouwers een 
voorzet van Sven Beek daarna door 
Quint Piris van dichtbij over de lat 
geschoten worden en in dezelfde 
minuut werd een vrije trap van Justin 
Schouten door doelman Ramin Gök 
uit doel geranseld. Na een kwartier 
pas weer een leuke aanval van Argon 
die niet werd afgerond, het laatste 
contact was voor Justin Schouten 
maar zijn inzet ging naast.

Vlak daarna een voorzet van Piris
die bij de in de doelmond staande 
Raoul van Wijk terecht kwam,
maar Van Wijk kon de bal niet onder 
controle krijgen waarna de bal langs 
de verkeerde kant van de paal valt. 
Daarna de eerste mogelijkheid voor 
de bezoekers maar de poging van 
Max Oliemans ging voorlangs het 
Argondoel. Voor rust nog twee 
mogelijkheden voor Argon. Schouten 
schoot over en na een hoekschop 
kopte Tygo Limburg de bal over de 
lat. Ook CSW kreeg voor het rust-
signaal van dichtbij twee mogelijk-
heden, de eerste werd weggewerkt 
en de tweede kans kwam in handen 
van doelman Saverio Zondag.

Matig vervolg
De tweede helft was een matig 
aftreksel van het eerste gedeelte. 
Schouten zag zijn inzet door Gök 
gekeerd worden. Yannick van Doorn 
moest geblesseerd afhaken en werd 

vervangen door Jordy Zwaneveld
en nadat een voorzet van Sven Beek 
onderschept werd door doelman Gök 
moest ook Beek geblesseerd afhaken, 
Quintin Oliekan verving hem. Daarna 
zowel bij CSW alsook bij Argon de 
nodige wissels wat het spel niet
echt ten goede kwam.
Een kwartier voor tijd dan toch de 
onverwachte tegengoal voor Argon, 
een schot uit de categorie frommel 
van de voet van Max Oliemans bleek 
achteraf de winnende tre�er te zijn.

Alles op alles
Argon zette daarna wel alles op alles, 
maar de nauwkeurigheid ontbrak. 
Vrije schoppen gingen over, ook die 
van CSW, en bij een lage inzet van de 
bezoekers moest doelman Zondag 
nog �ink aan de bak. Het laatste 
wapenfeit was een kopbal van de 
ingevallen Teun Gortenmulder, maar 
doelman Rahim Gök bewees zijn 
klasse.

Argon in laatste kwartier ten onder tegen CSW.  Foto:  Hans van Gelderen.
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Door Peter Pos

Regio - Heeft u weleens stil gestaan 
bij de uitdagingen en het doorzet-
tingsvermogen van onze postbezor-
gers? Voor velen lijkt het werk van 
een postbode eenvoudig en routine-
matig – een kwestie van brieven 
bezorgen van het ene adres naar het 
andere. Maar achter deze ogen-
schijnlijke eenvoud schuilt een 
wereld van uitdagingen en obstakels 
die de postbode dagelijks moet trot-
seren. Ik was in de gelegenheid om 
de ervaring van de postbode te 
mogen beleven. Ik liep in een aantal 
wijken in onze gemeente postrondes. 
Een ervaring die een artikel waard is 
en waarin ik het respect voor de 
postbode wil uitspreken. 

Uniform en een pet
Vroeger waren de postbodes een 
essentieel onderdeel van het sociale 
weefsel van de buurt. Velen kenden 
hun postbode bij naam en wisselden 
dagelijks een praatje met hen. Ze 
waren gehuld in iconische uniformen 
en zij droegen een soort van politie-
petten met daarop de drie letters PTT 
van het Staatsbedrijf der Posterijen, 
Telegra�e en Telefonie. Ze werden 
gezien als vertrouwde �guren in de 
gemeenschap. Ze waren meer dan 
alleen brievenbezorgers. Ze deden 
hun werk met toewijding en trots, 
wetende dat hun inspanningen van 
onschatbare waarde waren voor de 
gemeenschap. Ze genoten dan ook 
een hoge mate van respect en 
vertrouwen binnen de 
gemeenschap.

Tijden veranderen
De tijd is veranderd en zo ook het 
ambt van postbode. De iconische 
uniformen hebben plaatsgemaakt 
voor meer praktische en moderne 
opvallend gekleurde kleding. De 
opkomst van e-commerce heeft de 
aard van het werk aanzienlijk veran-
derd. Waar vroeger vooral brieven en 
ansichtkaarten werden bezorgd, 
bestaat tegenwoordig een groot deel 
van de post uit pakketjes. We kunnen 
tegenwoordig dan ook onderscheidt 
maken tussen postbodes en pakket-
bezorgers. Dit heeft ertoe geleid dat 
er ook een andere kijk op het vak 
postbode is gekomen. 

De sociale rol
Met name de sociale rol van de 
pakketbezorgers is minder promi-
nent geworden. De persoonlijke 
gesprekken en het sociale contact 
hebben plaats gemaakt voor haas-
tige ontmoetingen. Dit heeft alles te 
maken met de snelheid en e�ciëntie 
die vandaag de dag van met name 
de pakketbezorgers vereist wordt. 
Gezien de werkdruk springen zij vaak 
uit hun auto en rennen naar de deur 
om de pakketjes te proberen af te 
geven. Helaas staan ze vaak voor een 
dichte deur en moeten bij de buren 
of in een aangegeven plek de 
pakketjes droppen. 

De traditionele postbode
Naast de pakketjes die we zelf 
massaal via het internet bestellen 
(wat helaas ten koste gaat van de 
lokale ondernemers!) ontvangen we 
ook nog gewone briefpost. Niet altijd 
zijn wij daar blij mee, vooral als het 
een blauwe enveloppe is, maar nog 
steeds is post die door de brievenbus 
valt belangrijk. En daar zorgt de 
lokale postbode voor! Zijn werk is 
niet minder belangrijk geworden of 
veel veranderd. Integendeel, ze 
blijven een essentiële schakel in de 
communicatie en logistiek van onze 
samenleving. Zij gaan vaak nog 
steeds op de �ets de buurt in en 
lopen hun vaste wijk. 
Dienstverleners verdienen respect!
We zien steeds vaker in deze maat-
schappij dat het respect voor dienst-
verlenende beroepen afneemt. Vaak 
is er te lezen dat politieagenten, 
BOA’s, ambulancepersoneel en hulp-
verelens respectloos worden behan-
delt en zelfs belaagd. Toch is het van 
groot belang dat we het respect voor 
deze dienstverlenende beroepen 
blijven hooghouden. In een wereld 
die steeds harder wordt, mogen we 
niet vergeten hoeveel toewijding en 
inspanning er in deze werkzaam-
heden gaan zitten. Ook de Postbodes 
schaar ik onder deze groep dienst-
verleners. Een groep waar we respect 

Ode aan de postbode

voor mogen hebben en niet neerbui-
gend op moeten neerkijken. 

In de praktijk
Zij zijn nog steeds degenen. Hoe kan 
je beter een artikel schrijven over de 
postbode dan het zelf  te gaan 
ervaren. Ik zie het dan ook als 
research dat ik de afgelopen weken 
een aantal keer de post heb mogen 
bezorgen in een aantal wijken in 
onze gemeente. Ik neem u graag 
mee hoe ik dit ervaren heb. Ten 
eerste zorgen postbodes ervoor dat 
de post op tijd wordt bezorgd, onge-
acht de omstandigheden. Zij trot-
seren de elementen met vastbera-
denheid en doorzettingsvermogen 
met de nodige fysieke belasting. Ik 
wist natuurlijk vooraf niet wat mij te 
wachten stond maar daar kwam ik in 
de praktijk al snel achter en het 
respect groeide met de minuut.

Door weer en wind
Een van de meest voor de hand 
liggende uitdagingen is het weer. In 
de zomer kan de verzengende hitte 
waarschijnlijk ondraaglijk zijn, maar 
nu in de winterkou was de tekst uit 
het liedje van Miss Montreal ‘Door de 
wind, door de regen’ beter van 
toepassing. Handschoenen tegen de 
kou was onhandig om de brieven te 
kunnen pakken dus moest ik mijn 
vingers geregeld warm blazen. De 
enveloppen moest ik beschermen 
tegen de regen en dat was best een 
heel gedoe voor mij als onervaren 
postbode. Maar je leert snel en 
allerlei handigheidjes leer je in de 
praktijk.

Fysiek zwaar
Het werk van een postbode is fysiek 
veeleisend. Dagelijks trap je een 
eindje weg op een �ets met een 
zware tas op de bagagedrager. En  al 
snel loop je heel wat kilometertjes, 
met voor mij zelfs tot gevolg een 
persoonlijk record op mij stappen-
teller. Mij record staat na een dagje 
post bezorgen nu op 35006 stappen 
(27 kilometer!). Dat goed voor de 
gezondheid en scheelt een bezoekje 
aan de sportschool.  

Interactie met dieren
Herkenbaar voor postbodes is de 
confrontatie met huisdieren, met 
name honden. Hoewel de meeste 
honden vriendelijk  zijn, verdedigen 
zij instinctief hun territorium. Dit 
leidde bij mij tot schrikmomenten die 
mij even uit balans brachten en een 
beroep deden op  creativiteit. Een 
paar keer mocht ik ervaren dat een 
hond mij een handje hielp door de 
brief wat sneller door de brievenbus 
te trekken aan de andere zijde van de 
deur. Gelukkig zat er een dikke deur 
tussen de hond en mij. Minder 
comfortabel voelde ik mij toen ik op 
een erf kwam om de post te 
bezorgen en een waakzame hond dit 
duidelijk niet waardeerde. Een paar ik 
riep ik; “braaf, braaf goed volk’, maar 
dat werkte niet echt om de gemoeds-
toestand van de viervoeter te veran-

deren. Gelukkig kwam ik er zonder 
kleerscheuren mee weg en was de 
opluchting groot. Wat ik absoluut 
nooit verwacht had dat ik zelfs voor 
een agressieve blazende kater even 
moest vluchten om wat nagels te 
ontlopen. Je zou bijna gevarengeld 
gaan vragen! 

Externe Logistieke hindernissen
Dan zijn er de logistieke uitdagingen 
waar ik nooit bij stil had gestaan. 
Adressen die moeilijk te vinden zijn, 
gesloten poorten, tuinen die op 
wildernissen lijken, opstapjes, 
trappen al deze factoren kunnen het 
werk van een postbode bemoeilijken. 
Wat mij nog het meest verraste 
waren de brievenbussen. Je verwacht 
deze  in de deur, maar dat is niet 
altijd het geval en moet je zoeken. 
Het lijkt wel of men het leuk vindt om 
de externe brievenbus te verstoppen. 
En daar waar je een externe brie-
venbus aan het pad verwacht moet 
je juist weer tientallen meters het 
woonerf op. 

Brief door brievenbus simpel?
Het is dus niet zomaar een brief door 
een brievenbus gooien? Als je de 
brievenbus gevonden hebt loop je 
tegen zaken aan als dat deze veel te 
laag of te hoog zitten, bijna niet open 
gaan, de één naar binnen en ander 
juist weer naar buiten openge-
trokken moeten worden, scherpe 
randjes die je handen openhalen, 
borstels voor de tocht waar niet 
alleen de tocht niet naar binnen kan, 
maar ook de brief met geen moge-
lijkheid door kan. Voor de mensen 
met bordjes met de tekst “graag brie-
venbus goed sluiten” het advies om 
een potje smeerolie te kopen! Om 
empathie voor de postbode te 
krijgen verzoek ik alle inwoners om 
zelf eens te ervaren of u een brief 
door uw eigen brievenbus krijgt! 

Sociale contact
Hoewel ik vele kilometers heb 
gemaakt waren de sociale contacten 
niet echt wat ik ervan verwacht had. 
Het is toch vaak een dichte deur, een 
boze hond of een vage glimlach door 
een keukenraam. Maar dat zal onge-
twijfeld met het slechte weer te 
maken hebben gehad, want zomers 
zal dat een stukje gezelliger zijn. En 
er zijn genoeg aardige mensen die je 
begroeten, bedanken maar het komt 
maar zelden tot een praatje en zijn 
de interacties vaak kort en 
oppervlakkig. 
Het grootste deel van de dag breng 
je dan ook alleen door en ik moet 
eerlijk bekennen dat dit ook wel weer 
als een �jn gevoel ervaren heb en ik 
mijn hoofd even helemaal kon leeg 
maken. 

De stille held
Ik kan uit ervaring nu concluderen 
dat we het werk van de postbode 
niet moeten onderschatten en/of 
bagatelliseren. Ze trotseren weer en 
wind, fysieke uitdagingen en logis-
tieke hindernissen om ervoor te 
zorgen dat onze post op tijd en veilig 
wordt bezorgd. Hun doorzettingsver-
mogen, vriendelijkheid en toewijding 
verdienen ons grootste respect en 
waardering. Dus de volgende keer 
dat je een postbode ziet, negeer deze 
dan niet. Een vriendelijk woord of 
een glimlach is genoeg en kan al veel 
betekenen. Ze zijn voor mij de onbe-
zongen helden die ervoor zorgen dat 
onze wereld verbonden blijft. Wat mij 
betreft is de postbode een stille held 
en onmisbare kracht in onze samen-
leving. Enne…. kijk eens naar je brie-
venbus of daar wel soepeltjes een 
brief door heen kan glijden!
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Door Peter Pos en Wilco de Vries.

Openbare kunst
Het succes van de kunstrubriek die 
we in 2024 zijn gestart heeft ons 
gestimuleerd om hiermee ook in 
2025 door te gaan. We richten ons
op kunst in de buitenruimte ook wel 
bekend als openbare kunst. Deze 
kunst die je overal in de openbare 
ruimte kan tegen komen heeft een 
belangrijke rol in het verrijken van 
onze leefomgeving. Het heeft tot 
doel een gemeenschap te verbinden 
en de identiteit van de gemeente te 
versterken. 

Kunst belangrijk in Uithoorn
Ook in de gemeente Uithoorn speelt 
de openbare kunst een belangrijke 
rol en zien we in de buitenruimte 
vaak prachtige kunstwerken voorbij 
komen. Daarbij worden vaak lokale 
kunstenaars betrokken bij het 
creëren van deze kunstwerken.
Inwoners worden hierdoor onge-
merkt getriggerd om kunst beter te 
gaan waarderen. Kunst in de buiten-
ruimte bij gemeentes speelt een 
belangrijke rol bij de het stimuleren 
van creativiteit en het bevorderen 
van gemeenschapsbinding. Maar

het is natuurlijk ook gewoon mooi
en het vrolijkt de buurt een beetje 
op. Daar dragen wij met deze rubriek 
graag een steente aan bij. 

We gaan toveren met kunst
Omdat het bij kunst draait om creati-
viteit dachten wij er komt een nieuw 
jaar aan en dan steken wij onze 
rubriek ook gelijk in een nieuw
creatief jasje. We bedachten te gaan 
toveren met het in beeld brengen 
van de kunstwerken. Op deze manier 
willen we de lezers uitdagen om 
kunst ook vanuit een ander perspec-
tief te bekijken. Vaak loopt of rijdt 
men langs een kunstwerk en kijkt 
men vluchtig en mist men de details. 
Ook als men een foto van een kunst-
werk in de krant ziet bestaat de kans 
dat men er wel naar kijkt maar het 
eigenlijk niet ziet. Want wat is het 
eigenlijk? En wat is de achterlig-
gende gedachte van de kunstenaar 
geweest toen hij dit ging maken? 
Door de foto van een kunstwerk
op een wat creatievere wijze te 
presenteren hopen we er wat meer 
aandacht mee te trekken en de lezer 
er wat beter naar te laten kijken. 

Samenwerking met 
Toverbalfotograaf 
Voor deze rubriek hadden wij dus 
een fotograaf nodig die kon toveren 
met foto’s. Zoals u vorige week heeft 
kunnen lezen in deze krant in de 
rubriek ‘Het perfectie kiekje van...” 
tovert fotograaf Wilco de Vries met 
zijn toverballen zijn foto’s om in 
zogenaamde toverbalfoto’s.

In december 2024 kwam er een eind aan onze kunstrubriek ‘Vier op een 
rij... welke hoort er niet bij?’ en wij beloofden dat er in 2025 een nieuwe 
kunstrubriek geïntroduceerd zou worden. Belofte maakt schuld en dus 
komen we deze week met de eerste editie waarin we kunst in Uithoorn
op een creatieve manier in beeld brengen. 

De Kunst in Uithoorn in beeld 
gebracht met een toverbalfoto

Hij legt de toverbal dan in een 
bepaalde positie bij het kunstwerk
en schiet een foto. Hierdoor krijgt het 
een heel speciaal e�ect. Daarna gaat 
hij met de achtergrond nog creatief 
aan het werk met veel kleuren. Soms 
staat de boel letterlijk op zijn kop.
De toverbalfoto is dan een creatieve 
creatie van een reeds bestaand 
kunstwerk. We hebben Wilco 
gevraagd of hij in Uithoorn op deze 
manier ook toverbalfoto’s kan maken 
van kunstwerken die in de buiten-
ruimte staan voor plaatsing in de 
editie van Uithoorn. Hij was direct 
enthousiast en een samenwerking 
voor deze rubriek was een feit. 

Wat is de bedoeling?
Fotograaf Wilco de Vries maakt een 
toverbalfoto van een kunstwerk of 
een iconisch gebouw in de gemeente 
Uithoorn. Kunst in de buitenruimte 
kan verschillende vormen aannemen, 
waaronder standbeelden, sculpturen, 
muurschilderingen, installaties, 
fonteinen, een gebouw met mooie 
architectonische vormen en nog veel 
meer. Wilco heeft in onze gemeente 
dus keus genoeg om een mooi 
plaatje te schieten en hiermee crea-
tief aan de haal te gaan. Vervolgens 
plaatsen wij periodiek de toverbal-
foto in deze krant en is het aan de 
lezer om te ontdekken wat men
op de foto ziet en waar deze foto is 
geschoten? Goed kijken en soms een 
beetje puzzelen, maar misschien zie 
je het direct omdat je er elke dag 
langs loopt. 

Doe mee! 
Het is natuurlijk leuk als het juiste 
antwoord weet en een reactie stuurt. 
Nog leuker is het als u over het object 
en/of de maker iets meer kunt 
vertellen, want dan nemen wij dat 

wellicht als extra informatie mee bij 
het geven van de oplossing in het 
volgende artikel in deze rubriek.
Dan doen we ook nog een beetje aan 
kunsteducatie! We horen het graag. 
Stuur uw e-mail naar vrieswilco@
hotmail.com onder vermelding van 
‘Toverbalfoto Uithoorn’. 

Naam voor de rubriek
Voor deze nieuwe rubriek hebben we 
dus alles klaar staan en gaan we deze 
week de eerste toverbalfoto aan u 
presenteren. Wat we echter nog niet 
hebben is een mooie naam voor deze 
rubriek. We dachten dat het wellicht 

leuk was als u als lezer hierover een 
leuke suggestie aan ons doorgeeft. 
Misschien dat uw idee de naam
van de rubriek dan meekrijgt.
Leuk toch!?
Stuur u suggestie hiervoor
naar vrieswilco@hotmail.com
onder vermelding van
‘Naam nieuwe kunstrubriek’.

De toverbalfoto voor
de maand januari 2025
Rechtsboven deze pagina staat de 
eerste toverbalfoto van een kunst-
werk in de gemeente Uithoorn.
Doet u mee?

Foto’s: aangeleverd.

Mijdrecht - De wedstrijd tussen de 
korfbalploegen Atlantis en Ooster-
kwartier stond zaterdag 25 januari
op het programma. Een ontmoetings-
strijd tussen twee ploegen, die tot 
afgelopen weekend onderaan de 
ranglijst stonden. Een belangrijke 
tre�en dus voor beide partijen.

Deze week was het de beurt aan de 
D1 om team van de week te zijn. De 
balsponsor van de wedstrijd was
THW Electrotechniek. Na slechts vijf 
seconden stond de thuisploeg al op 
een 1-0 voorsprong. Atlantis, gespon-
sord door Van Walraven, begon sterk, 
maar Oosterkwartier kwam snel terug 
en liep zelfs een aantal punten uit. 

Toch bleef Atlantis volharden en werd 
het een spannende strijd. Bij rust was 
het gelijk: 14-14
In de rust kregen de spelers nog 
enkele tips van coach Rob Schoof om 
de tweede helft de winst te pakken. 
Waar het tot 18-18 nog gelijk op ging, 
was de rest van de tweede helft hele-
maal voor Atlantis. Het team speelde 
met meer vertrouwen en als een 
hecht geheel. Elk doelpunt werd 
goed gevierd. Er waren nog een paar 
mooie goals te zien voor het publiek. 
Door een sterke wedstrijd was de 
overwinning voor Atlantis 1 met 
28-21. Komende zaterdag 1 februari 
speelt Atlantis 1 om 20.30 uur tegen 
Vriendenschaar in Bodegraven.

Atlantis 1 pakt belangrijke punten

Atlantis 1 pakt belangrijke punten.  Foto is aangeleverd.Kanopolo is een dynamische sport.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Verleden week 
werd Wesley Daudeij gekozen tot 
sporttalent van 2025. Hij beoefent 
kanopolo en is bij de jeugd Neder-
lands kampioen geworden.
Voor de kleine kanovereniging
De Ronde Venen is dit niet de eerste 
keer. Hoewel de club vooral het 
recreatieve kanovaren beoefent, is er 
al jaren een groep die meer gaat voor 
de uitdaging op het water in de vorm 
van het wild water bevaren en het 
kanopolo. Dit kleine groepje doet
het goed wat betreft het leveren
van prestaties in wedstrijd verband.
In 2008 behaalde Nico Klessens de 
eerste plek bij het Nederlands
kampioenschap freestyle en hij werd 

in 2009 gekozen tot sporttalent van 
het jaar. De club scoorde meerdere 
malen bij het Eskimoteer kampioen-
schap dat in Alphen werd gehouden. 
De hoogste score was 19 Eskimo-
rollen in één minuut. Dat is iets meer 
dan één rol in drie seconden. Ook
bij het kanopolo behaalde de club 
goede resultaten. Een derde plek 
derde klasse NK en bij de jeugd een 
tweede plek op het NK. Helaas was 
het niet mogelijk om de talenten aan 
de club te blijven binden gezien het 
beperkte aantal leden dat het kano-
polo binnen de club speelt. Wel 
hebben vijf (ex) leden gespeeld in
de nationale teams. Drie leden in het 
team onder de 21 jaar en twee in het 

Kanoclub levert weer talent af A-team. Zij hebben met hun sport 
over de gehele wereld gereisd naar 
de diverse kampioenschappen.

Kanopolo nog onbekend
Kanopolo is een dynamische 
balsport, een mix van waterpolo en 
rugby in een kano. Twee teams van 
elk vijf kajakkers in korte wendbare 
boten liggen tegenover elkaar op 
een veld van 35 meter lang en 23 
meter breed. De spelers moeten de 
bal in het doel gooien dat op twee 
meter boven het wateroppervlak 
hangt. Omdat het spelen erg inten-
sief is duren de wedstrijden 2x tien 
minuten zuivere speeltijd. Een goede 
bescherming, zoals een helm met 
gezichtsbescherming en zwemvest 
voorkomen dat er ongelukken 
gebeuren. Uiteraard zijn er vele 
regels en de leukste is wel dat je de 
speler met de bal om mag duwen.

Kanopolo bij KVDRV
Bij de club zijn er op dit moment
niet heel veel spelers en de basis is 
dus smal. De club is op zoek naar 
nieuwe teamgenoten. Jeugd, maar 
ook oudere sporters (20-50 jaar) 
kunnen altijd een keer komen
kijken of een keer meevaren in april 
wanneer het buiten seizoen weer van 
start gaat. Dat geldt voor jongens en 
meisjes. De club heeft boten, peddels 
en helmen ter beschikking, dus je 
hoeft niet direct een hele uitrusting 
aan te scha�en.
Meer informatie: info@kvdrv.nl.
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Uithoorn - Afgelopen zaterdag werd 
de eerste stap gezet voor de meta-
morfose van het skateparkterrein in 
Meerwijk. Met een buurtfeestje.
Flink wat mensen uit de omgeving 
kwamen af op de schaatsbaan, de 
foodtruck, smoothiebikes en de knut-
seltent. Bij de informatiekraampjes 
kon iedereen op grote vellen ideeën 
opschrijven voor het nieuwe skate-
parkterrein. In zijn openingswoord 

dankte wethouder José de Robles 
(Zorg, Jeugd) de medeorganisatoren 
Jantje Beton, IVN Natuureducatie, 
JOGG, Team Sportservice en Uithoorn 
voor Elkaar. “Samen met inwoners 
werken we aan een Gezonde Buurt. 
Het sluit aan op ons BOSS-concept 
van Bewegen, Ontmoeten, Sporten 
en Spelen.” De komende maanden 
volgen een buurtsafari en een 
ontwerpbijeenkomst waar kinderen 

en volwassenen zelf hun droomplein 
kunnen schetsen. Deze zomer 
presenteert de gemeente de plannen 
voor een Gezonde Buurt, waar 
kinderen kunnen spelen, waar hun 
ouders en andere bewoners elkaar 
kunnen ontmoeten, waar iedereen 
lekker kan bewegen en genieten van 
een natuurlijke omgeving. Volg de 
ontwikkelingen op www.uithoorn
denktmee.nl/skatepark.

Start vernieuwing Skatepark Meerwijk
Foto’s zijn aangeleverd.

 DE KWAKEL TOEN & NU... (75)

De Kwakelse Nostalgische Avonden 
zijn vrijdag 14 en 28 februari in het 
dorpshuis De Quakel. De aanvang 
is 19.30 uur, kaarten bestellen bij 
Dirk Plasmeijer: dp@de-kwakel
.com of via tel. 06 - 5469 5548. 
Voor meer Kwakelse historische
en actuele informatie: kijk op de 
website www.de-kwakel.com. 
Foto’s: Stichting De Kwakel 
Toen & Nu/Dirk Plasmeijer.

1948 Boterdijk... Toen
Veenman Klaas van der Klugt liet in 1816 een 
daggelderswoning bouwen op het erf naast 
zijn boerderij aan de Boterdijk. Zijn knecht en 
tevens zwager Jan Nederland, gehuwd met 
Jannetje van der Klugt waren de eerste bewo-
ners. In 1877 ging de boerderij met daarbij het 
daggeldershuis in eigendom over aan Jacob 
van Doorn. Koopman Cees Enthoven, die er 
toen woonde, kocht het in 1880 voor 700 
gulden. Cees, was werkman, later koopman
en had een hondenkar als vervoermiddel.

Aan huis was er een klein winkeltje met snoep-
waar. Cees zijn weduwe verkocht het in 1915 
voor 500 gulden aan buurman Jan van Doorn. 
Hij gebruikte het als varkensschuur met in
de winter een paar koeien als stal vol was.
In 1947, woningnood alom, werd de schuur 
weer omgebouwd tot woonhuis voor zoon 
Jan van Doorn die toen met Annie van Dam 
huwde. De vele aanpassingen aan het metsel-
werk zijn aan het zicht onttrokken door het 
toen geheel wit te schilderen. In 1955 ver-

2024 Boterdijk... Nu
Dochter To van Doorn ging nu in het witte 
huisje wonen. In hetzelfde jaar 1955 werd 
To gevraagd het café annex dorpshuis ‘Ons 
Huis’ te gaan runnen voor het kerkbestuur. 
Dat heeft ze met haar vriendin Jo Vlasman 
vele jaren gedaan, van 1955 tot 1972, tot 
de sloop in september van dat jaar van
het café/dorpshuis.
To woonde in het witte huisje tot aan haar 
dood in 2001, het werd ook wel het Hans 
en Grietje huis genoemd.

Haar nalatenschap verviel grotendeels
toe aan de familie, waaronder haar huis 
met erf. Middels uitloting van meerdere 
geïnteresseerden viel het neef Johan van 
Doorn, gehuwd met Elly Voorn, ten deel 
om het te kopen.
Het huis werd op 18 september 2002 
gesloopt, gevolgd door nieuwbouw 
waarvan in 2004 de oplevering plaats 
vond.
Na het overlijden van het echtpaar

De Boterdijk in 1948. De Boterdijk in 2024. 
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